
Expedient N. º: PLN/2021/6
Procediment: Ple Ordinari juny 2021

ACTA NÚM. 6/2021 DE LA SESSIÓ OR-
DINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTA-
MENT D'AGOST DE 3 DE JUNY DE

2021

SRS. ASSISTENTS

Alcalde-President
Sr. JUAN JOSÉ CASTELLÓ MOLINA

Regidors

Populars Agost
Sra. SONIA CARBONELL VICEDO
Sra. MARÍA PAZ PRIETO TORRES
Sr. RAMÓN MARTÍNEZ MARTÍNEZ
Sr. FRANCISCO IVORRA PÉREZ
(S'incorpora al Ple sent les 20,18 hores a 
l'inici del 4t punt de l'Ordre del dia)
Sr. LEANDRO CARO PÉREZ

AIA-Compromís per Agost
Sr. LUIS VICENTE CASTELLÓ VICEDO
Sra. ALICIA BOIX CANTÓ
 
PSOE AGOST 
Sr. JUAN CUENCA ANTÓN
Sra. MARIA DE LA O  VICEDO GARCÍA

CIUDADANOS-CIUTADANS D'AGOST
Sra. AROA LÓPEZ GARCÍA

Secretari General acctal.
Sr. SEVERINO SIRVENT BERNABEU

En la vila d'Agost, a tres de juny de dos mil
vint-i-un, sent les vint hores i deu minuts, es
van  reunir  en  la  Sala  d'actes  de  la  Casa
Municipal de Cultura, sota la presidència del
Sr. Alcalde,  els  Srs. relacionats, assistits pel

ACTA Nº 6/2021 DE LA SESIÓN ORDI-
NARIA DEL PLENO DEL AYUNTA-

MIENTO DE AGOST DE 3 DE JUNIO
DE 2021

SRES. ASISTENTES

Alcalde-Presidente
D. JUAN JOSÉ CASTELLÓ MOLINA

Concejales

Populares Agost
Dª. SONIA CARBONELL VICEDO
Dª. MARÍA PAZ PRIETO TORRES
D. RAMÓN MARTÍNEZ MARTÍNEZ
D. FRANCISCO IVORRA PÉREZ
(Se incorpora al Pleno siendo las 20,18 horas
al inicio del 4º punto del Orden del Día)
D. LEANDRO CARO PÉREZ

AIA-Compromís per Agost
D. LUIS VICENTE CASTELLÓ VICEDO
Dª. ALICIA BOIX CANTÓ
 
PSOE AGOST 
D. JUAN CUENCA ANTÓN
Dª. MARIA DE LA O VICEDO GARCÍA

CIUDADANOS-CIUTADANS DE AGOST
Dª. AROA LÓPEZ GARCÍA

Secretario General acctal.
D. SEVERINO SIRVENT BERNABEU

En la villa de Agost, a tres de junio de dos
mil veintiuno, siendo las veinte horas y diez
minutos, se reunieron en el Salón de Actos de
la  Casa  Municipal  de  Cultura,  bajo  la
presidencia  del  Sr.  Alcalde,  los  Sres.
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Secretari acctal., amb la finalitat de celebrar
sessió  ordinària  convocada
reglamentàriament per a aquest dia i hora. 

Previ  a  l'inici  del  debat  dels  punts  de
l'Ordre del dia, el Sr. Alcalde proposa que es
guarde un minut de silenci per les víctimes de
la  violència  de  gènere  i  les  seues  famílies,
que  ja  sumisquen  un  total  de  16  víctimes,
traslladant  el  condol  de  tot  el  Ple  a  les
famílies i l'ànim de tot el poble d'Agost.

Posats  en  peus,  els  Regidors  guarden  un
minut de silenci.

Declarat  obert  l'acte  públic  per  la
Presidència,  es  passa  a  l'examen  dels
assumptes  relacionats  en  l'ordre  del  dia  i
s'adopten els següents acords:

A) PART RESOLUTIVA.

1r.- APROVAR, SI PROCEDEIX, L'ACTA
DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE DATA 
13 D'ABRIL DE 2021.

2n.- APROVAR, SI PROCEDEIX, 
CONVENI ENTRE L'AJUNTAMENT 
D'AGOST I MINISTERI EDUCACIÓ 
PER Al PROGRAMA AULA MENTOR.

3r.- APROVAR, SI PROCEDEIX, 
ADHESIÓ CONVENI ENTRE 
L'AGÈNCIA TRIBUTÀRIA I LA FEMP 
EN MATÈRIA DE SUBMINISTRAMENT
D'INFORMACIÓ DE CARÀCTER 
TRIBUTARI.

4t.- APROVAR, SI PROCEDEIX, 
INICIACIÓ PROCEDIMENT 
D'AVALUACIÓ AMBIENTAL I 
TERRITORIAL MODIFICACIÓ 
PUNTUAL Núm. 19.

5é.- APROVAR, SI PROCEDEIX, 
INICIACIÓ PROCEDIMENT 
D'AVALUACIÓ AMBIENTAL I 

relacionados,  asistidos  por  el  Secretario
acctal., con el fin de celebrar sesión ordinaria
convocada reglamentariamente para este  día
y hora. 

Previo  al inicio  del  debate de los  puntos
del Orden del Día, el Sr. Alcalde propone que
se  guarde  un  minuto  de  silencio  por  las
víctimas  de  la  violencia  de  género  y  sus
familias,  que  ya  suman  un  total  de  16
víctimas,  trasladando  el  pésame  de  todo  el
Pleno  a  las  familias  y  el  ánimo  de  todo  el
pueblo de Agost.

Puestos en pie, los Concejales guardan un
minuto de silencio.

Declarado  abierto  el  acto  público  por  la
Presidencia, se pasa al examen de los asuntos
relacionados en el orden del día y se adoptan
los siguientes acuerdos:

A) PARTE RESOLUTIVA.

1º.- APROBAR, SI PROCEDE, EL ACTA 
DE LA SESIÓN ORDINARIA DE FECHA
13 DE ABRIL DE 2021.

2º.- APROBAR, SI PROCEDE, 
CONVENIO ENTRE EL 
AYUNTAMIENTO DE AGOST Y 
MINISTERIO EDUCACIÓN PARA EL 
PROGRAMA AULA MENTOR.

3º.- APROBAR, SI PROCEDE, 
ADHESIÓN CONVENIO ENTRE LA 
AGENCIA TRIBUTARIA Y LA FEMP EN
MATERIA DE SUMINISTRO DE 
INFORMACIÓN DE CARÁCTER 
TRIBUTARIO.

4º.- APROBAR, SI PROCEDE, 
INICIACIÓN PROCEDIMIENTO DE 
EVALUACIÓN AMBIENTAL Y 
TERRITORIAL MODIFICACIÓN 
PUNTUAL NÚM. 19.
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TERRITORIAL MODIFICACIÓ 
PUNTUAL Núm. 20.

6é.- APROVAR, SI PROCEDEIX, 
INICIACIÓ PROCEDIMENT 
D'AVALUACIÓ AMBIENTAL I 
TERRITORIAL MODIFICACIÓ 
PUNTUAL Núm. 21.

7é.- APROVAR, SI PROCEDEIX, 
INICIACIÓ PROCEDIMENT 
D'AVALUACIÓ AMBIENTAL I 
TERRITORIAL MODIFICACIÓ 
PUNTUAL Núm. 22.

B) ACTIVITAT DE CONTROL.

8é.- DONAR COMPTE DE DECRETS 
DICTATS DES DE L'ÚLTIMA SESSIÓ 
ORDINÀRIA.

9é.- MOCIONS D'URGÈNCIA.

C) PRECS I PREGUNTES

A) PART RESOLUTIVA.

1r.- APROVAR, SI PROCEDEIX, L'ACTA
DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE DATA 
13 D'ABRIL DE 2021.

Es dona compte de l'esborrany de l'Acta de
la Sessió Ordinària del dia 13 d'abril de 2021,
que, sotmesa a votació ordinària, és aprovada
per unanimitat dels Regidors assistents.

2n.- APROVAR, SI PROCEDEIX, 
CONVENI ENTRE L'AJUNTAMENT 
D'AGOST I MINISTERI EDUCACIÓ 
PER Al PROGRAMA AULA MENTOR.

Es  dona  compte  del  dictamen  de  la
Comissió  Informativa  Alcaldia,  Secretaria,
Règim interior, Urbanisme i Infraestructures,
que, transcrit literalment, diu així:

5º.- APROBAR, SI PROCEDE, 
INICIACIÓN PROCEDIMIENTO DE 
EVALUACIÓN AMBIENTAL Y 
TERRITORIAL MODIFICACIÓN 
PUNTUAL NÚM. 20.

6º.- APROBAR, SI PROCEDE, 
INICIACIÓN PROCEDIMIENTO DE 
EVALUACIÓN AMBIENTAL Y 
TERRITORIAL MODIFICACIÓN 
PUNTUAL NÚM. 21.

7º.- APROBAR, SI PROCEDE, 
INICIACIÓN PROCEDIMIENTO DE 
EVALUACIÓN AMBIENTAL Y 
TERRITORIAL MODIFICACIÓN 
PUNTUAL NÚM. 22.

B) ACTIVIDAD DE CONTROL.

8º.- DAR CUENTA DE DECRETOS 
DICTADOS DESDE LA ÚLTIMA 
SESIÓN ORDINARIA.

9º.- MOCIONES DE URGENCIA.

C) RUEGOS Y PREGUNTAS

A) PARTE RESOLUTIVA.

1º.- APROBAR, SI PROCEDE, EL ACTA 
DE LA SESIÓN ORDINARIA DE FECHA
13 DE ABRIL DE 2021.

Se da cuenta del  borrador del Acta de la
Sesión Ordinaria del día 13 de abril de 2021,
que,  sometida  a  votación  ordinaria,  es
aprobada por unanimidad de los Concejales
asistentes.

2º.- APROBAR, SI PROCEDE, 
CONVENIO ENTRE EL 
AYUNTAMIENTO DE AGOST Y 
MINISTERIO EDUCACIÓN PARA EL 
PROGRAMA AULA MENTOR.

3



“2n) APROVAR, SI PROCEDEIX, 
CONVENI ENTRE L'AJUNTAMENT 
D'AGOST I EL MINISTERI D'EDUCACIÓ 
PER Al PROGRAMA AULA MENOR.

Vist l'Informe Tècnic de la Coordinadora
de Cultura  i  Foment,  i  vista  la  proposta de
Conveni de col·laboració entre l'Ajuntament
d'Agost  i  el  Ministeri  d'Educació,  per  a  la
renovació  del  conveni  del  programa  de
formació oberta denominat “Aula Mentor”.

Vist l'interés d'aquest municipi d'adherir-se
a tal  Conveni a fi  de donar continuïtat a la
seua oferta formativa, i així millorar formació
oberta  de  la  ciutadania  d'Agost  i  d'altres
municipis pròxims.

I  en  exercici  de  les  facultats  que
m'atribueix la Llei, la Comissió Informativa,
vista la proposta que se sotmet a votació, per
unanimitat  dels  7  regidors  assistents,
DICTAMINA:

PRIMER.-  Aprovar  el  Conveni  entre
l'Ajuntament  d'Agost  i  el  Ministeri
d'Educació,  per  al  desenvolupament  del
programa  de  formació  oberta  denominat
“Aula Mentor”.

SEGON.-  Remetre  aquest  acord  a  la
Subdirecció  General  d'Orientació  i
Aprenentatge al llarg de la Vida.

TERCER.- Facultar a l'Alcalde a la signatura
del  conveni,  així  com de quants  documents
siguen  precisos  per  a  l'efectivitat  d'aquest
acord.”

No  es  produeixen  intervencions  sobre
aquest  tema,  per  la  qual  cosa,  sotmés  a
votació  ordinària,  l'Ajuntament  en  Ple,  per
unanimitat  dels  Regidors  assistents,
ACORDA:

PRIMER.-  Aprovar  el  Conveni  entre
l'Ajuntament  d'Agost  i  el  Ministeri

Se da cuenta del dictamen de la Comisión
Informativa  Alcaldía,  Secretaría,  Régimen
interior,  Urbanismo  e  Infraestructuras,  que,
transcrito literalmente, dice así:

“2º) APROBAR, SI PROCEDE, CONVENIO 
ENTRE EL AYUNTAMIENTO DE AGOST Y 
EL MINISTERIO DE EDUCACIÓN PARA EL
PROGRAMA AULA MENOR.

Visto el Informe Técnico de la Coordinadora
de Cultura y Fomento, y vista la propuesta de
Convenio  de  colaboración  entre  el
Ayuntamiento  de  Agost  y  el  Ministerio  de
Educación, para la renovación del convenio del
programa  de  formación  abierta  denominado
“Aula Mentor”.

Visto  el  interés  de  este  municipio  de
adherirse  a  tal  Convenio  con  objeto  de  dar
continuidad a su oferta formativa, y así mejorar
formación abierta de la ciudadanía de Agost y
de otros municipios próximos.

Y  en  ejercicio  de  las  facultades  que  me
atribuye la Ley, la Comisión Informativa, vista
la  propuesta  que  se  somete  a  votación,  por
unanimidad  de  los  7  concejales  asistentes,
DICTAMINA:

PRIMERO.-  Aprobar  el  Convenio  entre  el
Ayuntamiento  de  Agost  y  el  Ministerio  de
Educación, para el desarrollo del programa de
formación abierta denominado “Aula Mentor”.

SEGUNDO.-  Remitir  dicho  acuerdo  a  la
Subdirección  General  de  Orientación  y
Aprendizaje a lo largo de la Vida.

TERCERO.- Facultar al Alcalde a la firma del
convenio,  así  como  de  cuantos  documentos
sean  precisos  para  la  efectividad  de  este
acuerdo.”

No se producen intervenciones al respecto,
por lo que, sometido a votación  ordinaria, el
Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad  de
los Concejales asistentes, ACUERDA:
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d'Educació,  per  al  desenvolupament  del
programa  de  formació  oberta  denominat
“Aula Mentor”.

SEGON.-  Remetre  aquest  acord  a  la
Subdirecció  General  d'Orientació  i
Aprenentatge al llarg de la Vida.

TERCER.- Facultar a l'Alcalde a la signatura
del  conveni,  així  com de quants  documents
siguen  precisos  per  a  l'efectivitat  d'aquest
acord.

3r.- APROVAR, SI PROCEDEIX, 
ADHESIÓ CONVENI ENTRE 
L'AGÈNCIA TRIBUTÀRIA I LA FEMP 
EN MATÈRIA DE SUBMINISTRAMENT
D'INFORMACIÓ DE CARÀCTER 
TRIBUTARI.

Es  dona  compte  del  dictamen  de  la
Comissió  Informativa  Alcaldia,  Secretaria,
Règim interior, Urbanisme i Infraestructures,
que, transcrit literalment, diu així:

“3r) APROVAR, SI PROCEDEIX, 
ADHESIÓ CONVENI ENTRE L'AGÈNCIA 
TRIBUTÀRIA I LA FEMP EN MATÈRIA 
DE SUBMINISTRAMENT 
D'INFORMACIÓ DE CARÀCTER 
TRIBUTARI.

Vist  el  Conveni  subscrit  entre  l'Agència
Estatal  d'Administració  Tributària  i  la
Federació  Espanyola  de  Municipis  i
Províncies  en  matèria  d'intercanvi
d'informació  tributària  i  col·laboració  en  la
gestió  recaptatòria  amb  les  entitats  locals,
publicat en el BOE núm. 80 de data 3 d'abril
de 2021.

Vist l'informe del Tècnic Lletrat Municipal
de data 24 de  maig de 2021,  en el  qual  es
conclou  que  és  necessari  i  oportú  aprovar
l'adhesió de l'Ajuntament a aquest Conveni.

Considerant l'art. 48 de la Llei 40/2015, de
Règim Jurídic del Sector Públic, d'1 d'octubre

PRIMERO.-  Aprobar  el  Convenio  entre  el
Ayuntamiento  de  Agost  y  el  Ministerio  de
Educación, para el desarrollo del programa de
formación  abierta  denominado  “Aula
Mentor”.

SEGUNDO.-  Remitir  dicho  acuerdo  a  la
Subdirección  General  de  Orientación  y
Aprendizaje a lo largo de la Vida.

TERCERO.-  Facultar  al  Alcalde  a  la  firma
del  convenio,  así  como  de  cuantos
documentos sean precisos para la efectividad
de este acuerdo.

3º.- APROBAR, SI PROCEDE, 
ADHESIÓN CONVENIO ENTRE LA 
AGENCIA TRIBUTARIA Y LA FEMP EN
MATERIA DE SUMINISTRO DE 
INFORMACIÓN DE CARÁCTER 
TRIBUTARIO.

Se da cuenta del dictamen de la Comisión
Informativa  Alcaldía,  Secretaría,  Régimen
interior,  Urbanismo  e  Infraestructuras,  que,
transcrito literalmente, dice así:

“3º) APROBAR, SI PROCEDE, ADHESIÓN 
CONVENIO ENTRE LA AGENCIA 
TRIBUTARIA Y LA FEMP EN MATERIA DE 
SUMINISTRO DE INFORMACIÓN DE 
CARÁCTER TRIBUTARIO.

Visto el Convenio suscrito entre la Agencia
Estatal  de  Administración  Tributaria  y  la
Federación  Española  de  Municipios  y
Provincias  en  materia  de  intercambio  de
información  tributaria  y  colaboración  en  la
gestión recaudatoria con las entidades locales,
publicado en el  BOE núm. 80 de  fecha  3 de
abril de 2021.

Visto  el  informe  del  Técnico  Letrado
Municipal de fecha 24 de mayo de 2021, en el
que se  concluye que  es necesario  y  oportuno
aprobar la adhesión del Ayuntamiento a dicho
Convenio.
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i en exercici de les facultats que m'atribueix
la  Llei,  la  Comissió  Informativa,  vista  la
proposta  que  se  sotmet  a  votació,  per
unanimitat  dels  7  regidors  assistents,
DICTAMINA:

PRIMER.-  Adherir-se  íntegrament  al
Conveni  subscrit  entre  l'Agència  Estatal
d'Administració  Tributària  i  la  Federació
Espanyola  de  Municipis  i  Províncies  en
matèria  d'intercanvi d'informació tributària  i
col·laboració en la gestió recaptatòria amb les
entitats locals de data 18 de març de 2021.

SEGON.- Nomenar  interlocutor  únic  de
l'Entitat  Local  al  Secretari-Interventor
Accidental  d'aquesta  Corporació  D.
SEVERINO  SIRVENT BERNABEU per  al
desenvolupament de les funcions previstes en
el Conveni.

TERCER.- Facultar a l'Alcalde-President per
a  la  realització  de  tràmits  i  signatura  de
quants  documents  siguen  precisos  per  a
l'efectivitat d'aquesta resolució.”

No  es  produeixen  intervencions  sobre
aquest  tema,  per  la  qual  cosa,  sotmés  a
votació  ordinària,  l'Ajuntament  en  Ple,  per
unanimitat  dels  Regidors  assistents,
ACORDA:

PRIMER.-  Adherir-se  íntegrament  al
Conveni  subscrit  entre  l'Agència  Estatal
d'Administració  Tributària  i  la  Federació
Espanyola  de  Municipis  i  Províncies  en
matèria  d'intercanvi d'informació tributària  i
col·laboració en la gestió recaptatòria amb les
entitats locals de data 18 de març de 2021.

SEGON.- Nomenar  interlocutor  únic  de
l'Entitat  Local  al  Secretari-Interventor
Accidental  d'aquesta  Corporació  D.
SEVERINO  SIRVENT BERNABEU per  al
desenvolupament de les funcions previstes en
el Conveni.

Considerando el art. 48 de la Ley 40/2015,
de Régimen Jurídico del Sector Público, de 1 de
octubre y en ejercicio de las facultades que me
atribuye la Ley, la Comisión Informativa, vista
la  propuesta  que  se  somete  a  votación,  por
unanimidad  de  los  7  concejales  asistentes,
DICTAMINA:

PRIMERO.-  Adherirse  íntegramente  al
Convenio suscrito entre la Agencia Estatal de
Administración  Tributaria  y  la  Federación
Española  de  Municipios  y  Provincias  en
materia  de  intercambio  de  información
tributaria  y  colaboración  en  la  gestión
recaudatoria con las entidades locales de fecha
18 de marzo de 2021.

SEGUNDO.- Nombrar interlocutor único de la
Entidad  Local  al  Secretario-Interventor
Accidental de esta Corporación D. SEVERINO
SIRVENT BERNABEU para  el  desarrollo  de
las funciones previstas en el Convenio.

TERCERO.- Facultar  al  Alcalde-Presidente
para  la  realización  de  trámites  y  firma  de
cuantos  documentos  sean  precisos  para  la
efectividad de esta resolución.”

No se producen intervenciones al respecto,
por lo que, sometido a votación  ordinaria, el
Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad  de
los Concejales asistentes, ACUERDA:

PRIMERO.-  Adherirse  íntegramente  al
Convenio suscrito entre la Agencia Estatal de
Administración  Tributaria  y  la  Federación
Española  de  Municipios  y  Provincias  en
materia  de  intercambio  de  información
tributaria  y  colaboración  en  la  gestión
recaudatoria  con  las  entidades  locales  de
fecha 18 de marzo de 2021.

SEGUNDO.- Nombrar interlocutor único de
la  Entidad  Local  al  Secretario-Interventor
Accidental  de  esta  Corporación  D.
SEVERINO SIRVENT BERNABEU para el
desarrollo  de  las  funciones  previstas  en  el
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TERCER.- Facultar a l'Alcalde-President per
a  la  realització  de  tràmits  i  signatura  de
quants  documents  siguen  precisos  per  a
l'efectivitat d'aquesta resolució.

4t.- APROVAR, SI PROCEDEIX, 
INICIACIÓ PROCEDIMENT 
D'AVALUACIÓ AMBIENTAL I 
TERRITORIAL MODIFICACIÓ 
PUNTUAL Núm. 19.

En aquest  moment,  sent  les  20,18 hores,
s'incorpora  al  Ple  el  Regidor  Sr.  Francisco
Ivorra Pérez

Es  dona  compte  del  dictamen  de  la
Comissió  Informativa  Alcaldia,  Secretaria,
Règim interior, Urbanisme i Infraestructures,
que, transcrit literalment, diu així:

“4t) APROVAR, SI PROCEDEIX, INICIA-
CIÓ PROCEDIMENT D'AVALUACIÓ AM-
BIENTAL I TERRITORIAL. MODIFICA-
CIÓ PUNTUAL Núm. 19.

Vist  l'esborrany  elaborat  per  l'Arquitecte
Municipal de la Modificació puntual núm. 19
detallada de la regulació de cossos tancats i
miradors  en  zona  d'eixample  d'Agost,
acompanyat  de  document  inicial  estratègic,
que consta en l'expedient.

La Comissió Informativa, vista la proposta
que se sotmet a votació, per unanimitat dels 7
regidors assistents, DICTAMINA:

PRIMER.-  Iniciar  el  procediment
d'avaluació  ambiental  i  territorial  estratègic
de la Modificació puntual núm. 19 detallada
de la regulació de cossos tancats i miradors
en  zona  d'eixample  d'Agost,  de  conformitat
amb el  que  s'estableix  en  l'article  50  de  la
Llei 5/2014, de 25 de juliol, de la Generalitat,
d'Ordenació  del  Territori,  Urbanisme  i
Paisatge, de la Comunitat Valenciana.”

Convenio.

TERCERO.- Facultar  al  Alcalde-Presidente
para  la  realización  de  trámites  y  firma  de
cuantos  documentos  sean  precisos  para  la
efectividad de esta resolución.

4º.- APROBAR, SI PROCEDE, 
INICIACIÓN PROCEDIMIENTO DE 
EVALUACIÓN AMBIENTAL Y 
TERRITORIAL MODIFICACIÓN 
PUNTUAL NÚM. 19.

En este momento, siendo las 20,18 horas,
se  incorpora  al  Pleno  el  Concejal  D.
Francisco Ivorra Pérez

Se da cuenta del dictamen de la Comisión
Informativa  Alcaldía,  Secretaría,  Régimen
interior,  Urbanismo  e  Infraestructuras,  que,
transcrito literalmente, dice así:

“4º) APROBAR, SI PROCEDE, INICIACIÓN 
PROCEDIMIENTO DE EVALUACIÓN AM-
BIENTAL Y TERRITORIAL. MODIFICA-
CIÓN PUNTUAL NÚM. 19.

Visto el borrador elaborado por el Arquitecto
Municipal  de  la  Modificación  puntual  n.º  19
pormenorizada  de  la  regulación  de  cuerpos
cerrados y miradores en zona de ensanche de
Agost,  acompañado  de  documento  inicial
estratégico, que consta en el expediente.

La Comisión Informativa, vista la propuesta
que se  somete a  votación, por  unanimidad de
los 7 concejales asistentes, DICTAMINA:

PRIMERO.-  Iniciar  el  procedimiento  de
evaluación ambiental y territorial estratégico de
la Modificación puntual  n.º  19 pormenorizada
de  la  regulación  de  cuerpos  cerrados  y
miradores  en  zona  de  ensanche  de  Agost,  de
conformidad con lo  establecido en el  artículo
50  de  la  Ley  5/2014,  de  25  de  julio,  de  la
Generalitat,  de  Ordenación  del  Territorio,
Urbanismo  y  Paisaje,  de  la  Comunitat
Valenciana.”
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Després del debat obert sobre l'assumpte, i
sotmés a  votació  ordinària,  l'Ajuntament  en
Ple, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER.-  Iniciar  el  procediment
d'avaluació  ambiental  i  territorial  estratègic
de la Modificació puntual núm. 19 detallada
de la regulació de cossos tancats i miradors
en  zona  d'eixample  d'Agost,  de  conformitat
amb el  que  s'estableix  en  l'article  50  de  la
Llei 5/2014, de 25 de juliol, de la Generalitat,
d'Ordenació  del  Territori,  Urbanisme  i
Paisatge, de la Comunitat Valenciana.

En  aquest  punt  es  produeix  debat,  en  el
qual  pren  la  paraula  el  Portaveu  del  Grup
PSOE  Agost,  Sr.  Cuenca,  per  a  dir  que  es
tracta  de  modificacions  necessàries  per  a
dotar de més serveis al poble, lamentant que
s'hagen retardat quatre anys, davant el dubte
que si havia de ser a través d'un Pla General o
d'una  modificació  de  les  Normes
Subsidiàries, com ha sigut finalment.

Intervé el Sr. Alcalde que assenyala que es
va consultar a la Conselleria, que va contestar
que no tenia competències sobre aquest tema
i  que  l'Ajuntament  havia  de  fer  un  estudi
mediambiental,  que  es  va  sol·licitar  a  la
Diputació  i,  finalment,  una  vegada  feta
l'aprovació inicial, es remetrà a la Conselleria
perquè tinguen coneixement del que es farà,
prèviament a la seua aprovació definitiva.

5é.- APROVAR, SI PROCEDEIX, 
INICIACIÓ PROCEDIMENT 
D'AVALUACIÓ AMBIENTAL I 
TERRITORIAL MODIFICACIÓ 
PUNTUAL Núm. 20.

Es  dona  compte  del  dictamen  de  la
Comissió  Informativa  Alcaldia,  Secretaria,
Règim interior, Urbanisme i Infraestructures,
que, transcrit literalment, diu així:

“5é) APROVAR, SI PROCEDEIX, INICIA-
CIÓ PROCEDIMENT D'AVALUACIÓ AM-

Tras  el  debate  abierto  sobre el  asunto,  y
sometido  a  votación  ordinaria,  el
Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad,
ACUERDA:

PRIMERO.-  Iniciar  el  procedimiento  de
evaluación ambiental y territorial estratégico
de  la  Modificación  puntual  n.º  19
pormenorizada  de  la  regulación  de  cuerpos
cerrados y miradores en zona de ensanche de
Agost, de conformidad con lo establecido en
el  artículo  50  de  la  Ley  5/2014,  de  25  de
julio,  de  la  Generalitat,  de  Ordenación  del
Territorio,  Urbanismo  y  Paisaje,  de  la
Comunitat Valenciana.

En este punto se produce debate, en el que
toma la palabra el Portavoz del Grupo PSOE
Agost, Sr. Cuenca, para decir que se trata de
modificaciones necesarias para dotar de más
servicios al pueblo, lamentando que se hayan
retrasado cuatro años, ante la duda de que si
tenía que ser a través de un Plan General o de
una modificación de las Normas Subsidiarias,
como ha sido finalmente.

Interviene el Sr. Alcalde que señala que se
consultó a la Conselleria, que contestó que no
tenía  competencias  al  respecto  y  que  el
Ayuntamiento  tenía  que  hacer  un  estudio
medioambiental,  que  se  solicitó  a  la
Diputación  y,  finalmente,  una  vez  hecha  la
aprobación inicial, se remitirá a la Conselleria
para que tengan conocimiento de lo que se va
a  hacer,  previamente  a  su  aprobación
definitiva.

5º.- APROBAR, SI PROCEDE, 
INICIACIÓN PROCEDIMIENTO DE 
EVALUACIÓN AMBIENTAL Y 
TERRITORIAL MODIFICACIÓN 
PUNTUAL NÚM. 20.

Se  da  cuenta  del  dictamen  de  la
Comisión  Informativa  Alcaldía,  Secretaría,
Régimen  interior,  Urbanismo  e
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BIENTAL I TERRITORIAL. MODIFICA-
CIÓ PUNTUAL Núm. 20.

Vist  l'esborrany  elaborat  per  l'Arquitecte
Municipal de la Modificació puntual núm. 20
detallada referent a la modificació d'usos de
parcel·la  dotacional  SAU I.2  Els  Castellans
d'Agost,  acompanyat  de  document  inicial
estratègic, que consta en l'expedient.

La Comissió Informativa, vista la proposta
que se sotmet a votació, per unanimitat dels 7
regidors assistents, DICTAMINA:

PRIMER.-  Iniciar  el  procediment
d'avaluació  ambiental  i  territorial  estratègic
de la Modificació puntual núm. 20 detallada
referent  a la modificació d'usos de parcel·la
dotacional SAU I.2 Els Castellans d'Agost, de
conformitat amb el que s'estableix en l'article
50 de la Llei 5/2014, de 25 de juliol, de la
Generalitat,  d'Ordenació  del  Territori,
Urbanisme  i  Paisatge,  de  la  Comunitat
Valenciana.”

Després del debat obert sobre l'assumpte, i
sotmés a  votació  ordinària,  l'Ajuntament  en
Ple, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER.-  Iniciar  el  procediment
d'avaluació  ambiental  i  territorial  estratègic
de la Modificació puntual núm. 20 detallada
referent  a la modificació d'usos de parcel·la
dotacional SAU I.2 Els Castellans d'Agost, de
conformitat amb el que s'estableix en l'article
50 de la Llei 5/2014, de 25 de juliol, de la
Generalitat,  d'Ordenació  del  Territori,
Urbanisme  i  Paisatge,  de  la  Comunitat
Valenciana.

En  aquest  punt  es  produeix  debat,  en  el
qual pren la paraula el Sr.  Alcalde per a dir
que es tracta de canviar l'ús dotacional de la
parcel·la  Els  Castellans,  per  a  incorporar
l'Eco parc.

6é.- APROVAR, SI PROCEDEIX, 

Infraestructuras,  que,  transcrito  literalmente,
dice así:

“5º) APROBAR, SI PROCEDE, INICIACIÓN 
PROCEDIMIENTO DE EVALUACIÓN AM-
BIENTAL Y TERRITORIAL. MODIFICA-
CIÓN PUNTUAL NÚM. 20.

Visto el borrador elaborado por el Arquitecto
Municipal  de  la  Modificación  puntual  n.º  20
pormenorizada  referente  a  la  modificación de
usos  de  parcela  dotacional  SAU  I.2  Els
Castellans  de  Agost,  acompañado  de
documento inicial estratégico, que consta en el
expediente.

La Comisión Informativa, vista la propuesta
que se  somete a  votación, por  unanimidad de
los 7 concejales asistentes, DICTAMINA:

PRIMERO.-  Iniciar  el  procedimiento  de
evaluación ambiental y territorial estratégico de
la Modificación puntual  n.º  20 pormenorizada
referente a la modificación de usos de parcela
dotacional SAU I.2 Els Castellans de Agost, de
conformidad con lo  establecido en el  artículo
50  de  la  Ley  5/2014,  de  25  de  julio,  de  la
Generalitat,  de  Ordenación  del  Territorio,
Urbanismo  y  Paisaje,  de  la  Comunitat
Valenciana.”

Tras  el  debate  abierto  sobre el  asunto,  y
sometido  a  votación  ordinaria,  el
Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad,
ACUERDA:

PRIMERO.-  Iniciar  el  procedimiento  de
evaluación ambiental y territorial estratégico
de  la  Modificación  puntual  n.º  20
pormenorizada referente a la modificación de
usos  de  parcela  dotacional  SAU  I.2  Els
Castellans de Agost, de conformidad con lo
establecido  en  el  artículo  50  de  la  Ley
5/2014, de 25 de julio, de la Generalitat, de
Ordenación  del  Territorio,  Urbanismo  y
Paisaje, de la Comunitat Valenciana.

En este punto se produce debate, en el que
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INICIACIÓ PROCEDIMENT 
D'AVALUACIÓ AMBIENTAL I 
TERRITORIAL MODIFICACIÓ 
PUNTUAL Núm. 21.

Es  dona  compte  del  dictamen  de  la
Comissió  Informativa  Alcaldia,  Secretaria,
Règim interior, Urbanisme i Infraestructures,
que, transcrit literalment, diu així:

“6é) APROVAR, SI PROCEDEIX, INICIA-
CIÓ PROCEDIMENT D'AVALUACIÓ AM-
BIENTAL I TERRITORIAL. MODIFICA-
CIÓ PUNTUAL Núm. 21.

Vist  l'esborrany  elaborat  per  l'Arquitecte
Municipal de la Modificació puntual núm. 21
detallada per a re delimitació de l'àmbit de la
UE-7 de les NNSS d'Agost,  acompanyat de
document  inicial  estratègic,  que  consta  en
l'expedient.

La Comissió Informativa, vista la proposta
que se sotmet a votació, per unanimitat dels 7
regidors assistents, DICTAMINA:

PRIMER.-  Iniciar  el  procediment
d'avaluació  ambiental  i  territorial  estratègic
de la Modificació puntual núm. 21 detallada
per a re delimitació de l'àmbit de la UE-7 de
les NNSS d'Agost, de conformitat amb el que
s'estableix en l'article 50 de la Llei 5/2014, de
25  de  juliol,  de  la  Generalitat,  d'Ordenació
del  Territori,  Urbanisme  i  Paisatge,  de  la
Comunitat Valenciana.”

Després del debat obert sobre l'assumpte, i
sotmés a  votació  ordinària,  l'Ajuntament  en
Ple, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER.-  Iniciar  el  procediment
d'avaluació  ambiental  i  territorial  estratègic
de la Modificació puntual núm. 21 detallada
per a re delimitació de l'àmbit de la UE-7 de
les NNSS d'Agost, de conformitat amb el que
s'estableix en l'article 50 de la Llei 5/2014, de
25  de  juliol,  de  la  Generalitat,  d'Ordenació

toma la palabra el Sr. Alcalde para decir que
se  trata  de  cambiar  el  uso  dotacional  de  la
parcela Els Castellans, para incorporar el Eco
parque.

6º.- APROBAR, SI PROCEDE, 
INICIACIÓN PROCEDIMIENTO DE 
EVALUACIÓN AMBIENTAL Y 
TERRITORIAL MODIFICACIÓN 
PUNTUAL NÚM. 21.

Se da cuenta del dictamen de la  Comisión
Informativa  Alcaldía,  Secretaría,  Régimen
interior,  Urbanismo  e  Infraestructuras,  que,
transcrito literalmente, dice así:

“6º) APROBAR, SI PROCEDE, INICIA-
CIÓN PROCEDIMIENTO DE EVALUA-
CIÓN AMBIENTAL Y TERRITORIAL. 
MODIFICACIÓN PUNTUAL NÚM. 21.

Visto  el  borrador  elaborado  por  el
Arquitecto  Municipal  de  la  Modificación
puntual  n.º  21  pormenorizada  para  re
delimitación  del  ámbito  de  la  UE-7  de  las
NNSS de Agost, acompañado de documento
inicial  estratégico,  que  consta  en  el
expediente.

La  Comisión  Informativa,  vista  la
propuesta  que  se  somete  a  votación,  por
unanimidad  de  los  7  concejales  asistentes,
DICTAMINA:

PRIMERO.-  Iniciar  el  procedimiento  de
evaluación ambiental y territorial estratégico
de  la  Modificación  puntual  n.º  21
pormenorizada  para  re  delimitación  del
ámbito de la UE-7 de las NNSS de Agost, de
conformidad con lo establecido en el artículo
50 de la  Ley 5/2014,  de 25 de  julio,  de la
Generalitat,  de  Ordenación  del  Territorio,
Urbanismo  y  Paisaje,  de  la  Comunitat
Valenciana.”

Tras  el  debate  abierto  sobre el  asunto,  y
sometido  a  votación  ordinaria,  el
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del  Territori,  Urbanisme  i  Paisatge,  de  la
Comunitat Valenciana.

En  aquest  punt  es  produeix  debat,  en  el
qual pren la paraula el Sr.  Alcalde per a dir
que  es  tracta  d'adaptar  la  delimitació  de  la
UE-7,  en  compliment  d'una  sentència
judicial.

7é.- APROVAR, SI PROCEDEIX, 
INICIACIÓ PROCEDIMENT 
D'AVALUACIÓ AMBIENTAL I 
TERRITORIAL MODIFICACIÓ 
PUNTUAL Núm. 22.

Es  dona  compte  del  dictamen  de  la
Comissió  Informativa  Alcaldia,  Secretaria,
Règim interior, Urbanisme i Infraestructures,
que, transcrit literalment, diu així:

“7é) APROVAR, SI PROCEDEIX, INICIA-
CIÓ PROCEDIMENT D'AVALUACIÓ AM-
BIENTAL I TERRITORIAL. MODIFICA-
CIÓ PUNTUAL Núm. 22.

Vist  l'esborrany  elaborat  per  l'Arquitecte
Municipal de la Modificació puntual núm. 22
detallada per  a modificació d'alineacions en
C.  L'Horta  amb  Av.  Extremadura  d'Agost,
acompanyat  de  document  inicial  estratègic,
que consta en l'expedient.

La Comissió Informativa, vista la proposta
que se sotmet a votació, per unanimitat dels 7
regidors assistents, DICTAMINA:

PRIMER.-  Iniciar  el  procediment
d'avaluació  ambiental  i  territorial  estratègic
de la Modificació puntual núm. 22 detallada
per a modificació d'alineacions en C. L'Horta
amb Av. Extremadura d'Agost, de conformitat
amb el  que  s'estableix  en  l'article  50  de  la
Llei 5/2014, de 25 de juliol, de la Generalitat,
d'Ordenació  del  Territori,  Urbanisme  i
Paisatge, de la Comunitat Valenciana.”

Després del debat obert sobre l'assumpte, i

Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad,
ACUERDA:

PRIMERO.-  Iniciar  el  procedimiento  de
evaluación ambiental y territorial estratégico
de  la  Modificación  puntual  n.º  21
pormenorizada  para  re  delimitación  del
ámbito de la UE-7 de las NNSS de Agost, de
conformidad con lo establecido en el artículo
50 de la  Ley 5/2014,  de 25 de  julio,  de la
Generalitat,  de  Ordenación  del  Territorio,
Urbanismo  y  Paisaje,  de  la  Comunitat
Valenciana.

En este punto se produce debate, en el que
toma la palabra el Sr. Alcalde para decir que
se trata de adaptar la delimitación de la UE-7,
en cumplimiento de una sentencia judicial.

7º.- APROBAR, SI PROCEDE, 
INICIACIÓN PROCEDIMIENTO DE 
EVALUACIÓN AMBIENTAL Y 
TERRITORIAL MODIFICACIÓN 
PUNTUAL NÚM. 22.

Se da cuenta del dictamen de la  Comisión
Informativa  Alcaldía,  Secretaría,  Régimen
interior,  Urbanismo  e  Infraestructuras,  que,
transcrito literalmente, dice así:

“7º) APROBAR, SI PROCEDE, INICIA-
CIÓN PROCEDIMIENTO DE EVALUA-
CIÓN AMBIENTAL Y TERRITORIAL. 
MODIFICACIÓN PUNTUAL NÚM. 22.

Visto  el  borrador  elaborado  por  el
Arquitecto  Municipal  de  la  Modificación
puntual  n.º  22  pormenorizada  para
modificación de alineaciones en C. La Huerta
con Av. Extremadura de Agost, acompañado
de documento inicial estratégico, que consta
en el expediente.

La  Comisión  Informativa,  vista  la
propuesta  que  se  somete  a  votación,  por
unanimidad  de  los  7  concejales  asistentes,
DICTAMINA:
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sotmés a  votació  ordinària,  l'Ajuntament  en
Ple, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER.-  Iniciar  el  procediment
d'avaluació  ambiental  i  territorial  estratègic
de la Modificació puntual núm. 22 detallada
per a modificació d'alineacions en C. L'Horta
amb Av. Extremadura d'Agost, de conformitat
amb el  que  s'estableix  en  l'article  50  de  la
Llei 5/2014, de 25 de juliol, de la Generalitat,
d'Ordenació  del  Territori,  Urbanisme  i
Paisatge, de la Comunitat Valenciana.

En  aquest  punt  es  produeix  debat,  en  el
qual pren la paraula el Sr.  Alcalde per a dir
que  es  tracta  d'adequar  l'alineació  al  carrer
L'Horta,  en  el  seu  encreuament  amb  la  av.
Extremadura.

B) ACTIVITAT DE CONTROL.

8é.- DONAR COMPTE DE DECRETS 
DICTATS DES DE L'ÚLTIMA SESSIÓ 
ORDINÀRIA.

Es dona compte dels Decrets dictats des de
l'última sessió ordinària  celebrada,  l'extracte
dels quals és el següent:

Núm Any Concepte

411 2021 Denegant la llicència d'obres. 
Exp. ON-14/21.

412 2021 Concedint Llicència Urbanísti-
ca per a línia aèria de baixa 
tensió, col·locació de suport 
metàl·lic CH/630/11E i fona-
mentació. Exp. ON-104/20.

413 2021 Sol·licitant subvenció nomina-
tiva en espècie, consistent en 
subministrament de 9.600 màs-
cares, amb la finalitat d'evitar 
la propagació del coronavirus 
COVID-19.

414 2021 Iniciant procediments sancio-
nadors per infraccions en matè-
ria de trànsit.

PRIMERO.-  Iniciar  el  procedimiento  de
evaluación ambiental y territorial estratégico
de  la  Modificación  puntual  n.º  22
pormenorizada  para  modificación  de
alineaciones  en  C.  La  Huerta  con  Av.
Extremadura  de Agost,  de conformidad  con
lo  establecido  en  el  artículo  50  de  la  Ley
5/2014, de 25 de julio, de la Generalitat, de
Ordenación  del  Territorio,  Urbanismo  y
Paisaje, de la Comunitat Valenciana.”

Tras  el  debate  abierto  sobre el  asunto,  y
sometido  a  votación  ordinaria,  el
Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad,
ACUERDA:

PRIMERO.-  Iniciar  el  procedimiento  de
evaluación ambiental y territorial estratégico
de  la  Modificación  puntual  n.º  22
pormenorizada  para  modificación  de
alineaciones  en  C.  La  Huerta  con  Av.
Extremadura  de Agost,  de conformidad  con
lo  establecido  en  el  artículo  50  de  la  Ley
5/2014, de 25 de julio, de la Generalitat, de
Ordenación  del  Territorio,  Urbanismo  y
Paisaje, de la Comunitat Valenciana.

En este punto se produce debate, en el que
toma la palabra el Sr. Alcalde para decir que
se trata de adecuar la alineación en la calle La
Huerta, en su cruce con la avd. Extremadura.

B) ACTIVIDAD DE CONTROL.

8º.- DAR CUENTA DE DECRETOS 
DICTADOS DESDE LA ÚLTIMA 
SESIÓN ORDINARIA.

Se  da  cuenta  de  los  Decretos  dictados
desde la última sesión ordinaria celebrada, el
extracto de los cuales es el siguiente:

Núm Año Concepto

411 2021 Denegando la licencia de obras. 
Exp. ON-14/21.
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415 2021 Nomenant auxiliar administra-
tiu d'aquest Ajuntament.

416 2021 Ordenant la paralització i sus-
pensió immediata dels actes o 
obres d'edificació o ús de sòl. 
Exp. IU-10/20.

417 2021 Concedint autorització per al 
pas de la VOLTA CICLISTA A 
LA PROVÍNCIA D'ALA-
CANT. COSTA BLANCA, per 
al dia 28 de maig.

418 2021 Adjudicant el contracte de la 
realització dels treballs d'assis-
tència tècnica per a l'elaboració
i redacció de plecs de clàusules
administratives particulars a 
AYMED PROJECTES, 
OBRES I SERVEIS SLU.

419 2021 Rectificant text del Decret 
401/2021, de data 29 d'abril de 
2021.

420 2021 Atorgant autorització per a in-
humació de cadàver.

421 2021 Aprovant el reconeixement 
d'obligacions.

422 2021 Aprovant les sol·licituds i justi-
ficacions presentades per bene-
ficiaris de les ajudes en el marc
del Pla Resistir.

423 2021 Establint noves condicions per 
a les autoritzacions del Pla Lo-
cal de Cremes.

424 2021 Sol·licitant una subvenció de la
Diputació Provincial d'Alacant 
per a la realització de les Jorna-
des d'Esport i Aventura.

425 2021 Ordenant el pagament d'obliga-
cions.

426 2021 Concedint autorització per al 
pas de la prova esportiva 3a 
Pujada Agost-Maigmó.

427 2021 Concedint la titularitat de la 
concessió administrativa d'ús 
funerari sobre la sepultura situ-
ada en carrer San José, núm. 
11, del Cementeri Municipal.

412 2021 Concediendo Licencia Urbanísti-
ca para línea aérea de baja ten-
sión, colocación de apoyo metá-
lico CH/630/11E y cimentación. 
Exp. ON-104/20.

413 2021 Solicitando subvención nomina-
tiva en especie, consistente en 
suministro de 9.600 mascarillas, 
con el fin de evitar la propaga-
ción del coronavirus COVID-19.

414 2021 Iniciando procedimientos san-
cionadores por infracciones en 
materia de tráfico.

415 2021 Nombrando auxiliar administra-
tivo de este Ayuntamiento.

416 2021 Ordenando la paralización y sus-
pensión inmediata de los actos u 
obras de edificación o uso de 
suelo. Exp. IU-10/20.

417 2021 Concediendo autorización para 
el paso de la VULETA CICLIS-
TA A LA PROVINCIA DE ALI-
CANTE. COSTA BLANCA, 
para el día 28 de mayo.

418 2021 Adjudicando el contrato de la 
realización de los trabajos de 
asistencia técnica para la elabo-
ración y redacción de pliegos de 
cláusulas administrativas parti-
culares a AYMED PROYEC-
TOS, OBRAS Y SERVICIOS 
SLU.

419 2021 Rectificando texto del Decreto 
401/2021, de fecha 29 de abril 
de 2021.

420 2021 Otorgando autorización para 
inhumación de cadáver.

421 2021 Aprobando el reconocimiento de
obligaciones.

422 2021 Aprobando las solicitudes y jus-
tificaciones presentadas por be-
neficiarios de las ayudas en el 
marco del Plan Resistir.

423 2021 Estableciendo nuevas condicio-
nes para las autorizaciones del 
Plan Local de Quemas.

424 2021 Solicitando una subvención de la
Diputación Provincial de Alican-
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428 2021 Concedint carnet de GENT 
ACTIVA a diversos veïns 
d'Agost.

429 2021 Aprovant la liquidació del 
Pressupost de 2020.

430 2021 Sol·licitant una subvenció de la
Diputació Provincial d'Alacant 
per a l'actuació de la Ensemble 
Brass Academy Alacant.

431 2021 Iniciant el procediment per a 
l'aprovació del projecte de re-
parcel·lació voluntària en la 
Unitat d'Execució núm. 4.1 - 
Pla Parcial La Escandella.

432 2021 Atorgant autorització per a in-
humació de cadàver.

433 2021 Atorgant autorització per a ex-
humació de restes.

434 2021 Concedint la devolució de la fi-
ança per obres. Exp. ON-52/19.

435 2021 Concedint la devolució de la fi-
ança per obres. Exp. ON-5/21.

436 2021 Reconeixent el compliment de 
trienni d'antiguitat a funcionà-
ria municipal.

437 2021 Reconeixent el compliment de 
trienni d'antiguitat a funcionari 
municipal.

438 2021 Incorporant a l'Estat de Despe-
ses del Pressupost Prorrogat de 
l'Ajuntament d'Agost per a 
l'exercici 2021, romanent de 
crèdit per import de 17.146,92 
€.

439 2021 Concedint la devolució de la fi-
ança per obres. Exp. OM-3/20.

440 2021 Concedint la devolució de la fi-
ança per obres. Exp. ON-34/21.

441 2021 Autoritzant diverses persones 
per a la realització d'activitats 
amb foc en diverses partides 
rurals d'Agost.

442 2021 Concedint prestacions econò-
miques de Serveis Socials a di-
versos veïns d'Agost.

443 2021 Autoritzant funcionària muni-

te para la realización de las Jor-
nadas de Deporte y Aventura.

425 2021 Ordenando el pago de obligacio-
nes.

426 2021 Concediendo autorización para 
el paso de la prueba deportiva 3ª 
Subida Agost-Maigmó.

427 2021 Concediendo la titularidad de la 
concesión administrativa de uso 
funerario sobre la sepultura si-
tuada en calle San José, nº 11, 
del Cementerio Municipal.

428 2021 Concediendo carnet de GENT 
ACTIVA a diversos vecinos de 
Agost.

429 2021 Aprobando la liquidación del 
Presupuesto de 2020.

430 2021 Solicitando una subvención de la
Diputación Provincial de Alican-
te para la actuación de la Ensem-
ble Brass Academy Alicante.

431 2021 Iniciando el procedimiento para 
la aprobación del proyecto de re-
parcelación voluntaria en la Uni-
dad de Ejecución nº 4.1 - Plan 
Parcial La Escandella.

432 2021 Otorgando autorización para 
inhumación de cadáver.

433 2021 Otorgando autorización para 
exhumación de restos.

434 2021 Concediendo la devolución de la
fianza por obras. Exp. ON-
52/19.

435 2021 Concediendo la devolución de la
fianza por obras. Exp. ON-5/21.

436 2021 Reconociendo el cumplimiento 
de trienio de antigüedad a fun-
cionaria municipal.

437 2021 Reconociendo el cumplimiento 
de trienio de antigüedad a fun-
cionario municipal.

438 2021 Incorporando al Estado de Gas-
tos del Presupuesto Prorrogado 
del Ayuntamiento de Agost para 
el ejercicio 2021, remanente de 
crédito por importe de 17.146,92
€.

439 2021 Concediendo la devolución de la
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cipal a l'assistència a curs per 
videoconferència.

444 2021 Iniciant expedients de baixa 
d'ofici per inscripció indeguda 
en el Padró Municipal d'Habi-
tants.

445 2021 Concedint permís per assump-
tes particulars a diversos em-
pleat públics.

446 2021 Concedint Llicència Urbanísti-
ca per a ampliació de panteó. 
Exp. ON-28/21.

447 2021 Aprovant el reconeixement 
d'obligacions.

448 2021 Incloent en el Pressupost de 
l'exercici 2021 diverses modifi-
cacions de crèdits.

449 2021 Ordenant el pagament d'obliga-
cions.

450 2021 Concedint permís per vacances
a diversos empleats munici-
pals.

451 2021 Concedint Llicència Urbanísti-
ca per a enderrocament d'edifi-
cació existent. Exp. OM-10/20.

452 2021 Concedint Llicència Urbanísti-
ca per a arranjament de goteres
i desperfectes per filtració d'ai-
gua a l'interior de l'habitatge. 

453 2021 Aprovant l'avaluació de riscos 
específica en el treball de l'obra
"Adequació i renovació de les 
infraestructures del pou del 
Ventós."

454 2021 Aprovant la subscripció del 
contracte programa entre la Vi-
cepresidència i la Conselleria 
d'Igualtat i Polítiques Inclusi-
ves i l'Ajuntament d'Agost per 
a la col·laboració i coordinació 
interadministrativa i financera 
en matèria de serveis socials. 
Exercicis 2021-2024.

455 2021 Concedint Llicència urbanísti-
ca per a l'ampliació d'edifici 
existent per a dos habitatge i 

fianza por obras. Exp. OM-3/20.
440 2021 Concediendo la devolución de la

fianza por obras. Exp. ON-
34/21.

441 2021 Autorizando a varias personas 
para la realización de actividades
con fuego en diversas partidas 
rurales de Agost.

442 2021 Concediendo prestaciones eco-
nómicas de Servicios Sociales a 
diversos vecinos de Agost.

443 2021 Autorizando a funcionaria muni-
cipal a la asistencia a curso por 
videoconferencia.

444 2021 Iniciando expedientes de baja de
oficio por inscripción indebida 
en el Padrón Municipal de Habi-
tantes.

445 2021 Concediendo permiso por asun-
tos particulares a diversos em-
pleado públicos.

446 2021 Concediendo Licencia Urbanísti-
ca para ampliación de panteón. 
Exp. ON-28/21.

447 2021 Aprobando el reconocimiento de
obligaciones.

448 2021 Incluyendo en el Presupuesto del
ejercicio 2021 varias modifica-
ciones de créditos.

449 2021 Ordenando el pago de obligacio-
nes.

450 2021 Concediendo permiso por vaca-
ciones a varios empleados muni-
cipales.

451 2021 Concediendo Licencia Urbanísti-
ca para derribo de edificación 
existente. Exp. OM-10/20.

452 2021 Concediendo Licencia Urbanísti-
ca para arreglo de goteras y des-
perfectos por filtración de agua 
en el interior de la vivienda. 

453 2021 Aprobando la evaluación de ries-
gos específica en el trabajo de la 
obra "Adecuación y renovación 
de las infraestructuras del pozo 
de El Ventós."

454 2021 Aprobando la suscripción del 
contrato programa entre la Vice-
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garatge. Exp. OM-11/20.
456 2021 Convocant Sessió ordinària de 

Valoració d'Ajudes Socials per 
al dia 7 de juny de 2021.

457 2021 Autoritzant el pagament, amb 
caràcter de "a justificar" per a 
l'adquisició de llibre jurídic per
a la Secretaria-Intervenció.

458 2021 Autoritzant diverses persones 
per a la realització d'activitats 
amb foc en diverses partides 
rurals d'Agost.

459 2021 Sol·licitant una subvenció de la
Diputació Provincial d'Alacant 
per a les aportacions estatutàri-
es del Consorci Provincial per 
al Servei de prevenció i extin-
ció d'incendis i salvament.

460 2021 Sol·licitant una subvenció de la
Conselleria d'Agricultura, Des-
envolupament rural, Emergèn-
cia Climàtica i Transició Eco-
lògica per a les obres de Reno-
vació de la xarxa de proveï-
ment d'aigua potable en carrer 
Miguel Hernández i confron-
tants d'Agost (Alacant).

461 2021 Aprovant el projecte d'execució
de les obres de "Construcció 
d'una pista inèrcia: Pump- 
Track.

462 2021 Aprovant i disposant les assig-
nacions a grups municipals, per
import de 10.920,00 euros.

463 2021 Alçant la suspensió dels termi-
nis de tramitació de l'expedient 
de restauració de la legalitat ur-
banística. Exp. IU/R-3/17.

464 2021 Concedint Llicència de Primera
Ocupació. Expedient LMO-
9/21.

465 2021 Concedint Llicència de Primera
Ocupació. Expedient LMO-
8/21.

466 2021 Modificant el canvi de titulari-
tat del gual permanent núm. 

presidencia y la Conselleria de 
Igualdad y Políticas Inclusivas y 
el Ayuntamiento de Agost para la
colaboración y coordinación in-
teradministrativa y financiera en 
materia de servicios sociales. 
Ejercicios 2021-2024.

455 2021 Concediendo Licencia urbanísti-
ca para la ampliación de edificio 
existente para dos vivienda y ga-
raje. Exp. OM-11/20.

456 2021 Convocando Sesión ordinaria de 
Valoración de Ayudas Sociales 
para el día 7 de junio de 2021.

457 2021 Autorizando el pago, con carác-
ter de "a justificar" para la ad-
quisición de libro jurídico para 
la Secretaría-Intervención.

458 2021 Autorizando a varias personas 
para la realización de actividades
con fuego en diversas partidas 
rurales de Agost.

459 2021 Solicitando una subvención de la
Diputación Provincial de Alican-
te para las aportaciones estatuta-
rias del Consorcio Provincial 
para el Servicio de prevención y 
extinción de incendios y salva-
mento.

460 2021 Solicitando una subvención de la
Conselleria de Agricultura, De-
sarrollo rural, Emergencia Cli-
mática y Transición Ecológica 
para las obras de Renovación de 
la red de abastecimiento de agua 
potable en calle Miguel Hernán-
dez y colindantes de Agost (Ali-
cante).

461 2021 Aprobando el proyecto de ejecu-
ción de las obras de "Construc-
ción de una pista inercia: Pump-
Track.

462 2021 Aprobando y disponiendo las 
asignaciones a grupos municipa-
les, por importe de 10.920,00 eu-
ros.

463 2021 Alzando la suspensión de los 
plazos de tramitación del expe-
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127.
467 2021 Concedint Llicència Urbanísti-

ca per a línia subterrània de 
B.T. 400 V de doble circuit des 
de voltants d'entroncaments BT
amb RGBT. Exp. ON-40/21.

468 2021 Concedint Llicència Urbanísti-
ca per a clos de parcel·la. Exp. 
ON-99/20.

469 2021 Ordenant la paralització i sus-
pensió immediata dels actes o 
obres d'edificació o ús de sòl. 
Exp. IU-/R-2/21.

470 2021 Atorgant autorització per a in-
humació de cadàver.

471 2021 Aprovant l'expedient de con-
tractació de Projecte Socioedu-
catiu de menors en situació de 
vulnerabilitat social.

472 2021 Rectificant el Decret núm. 
146/2021.

473 2021 Aprovant el Projecte Tècnic de 
les obres de "Restauració de la 
portada lateral de Sant Pere i 
part de la coberta de l'Església 
Parroquial de Sant Pere Apòs-
tol", sol·licitant una subvenció 
de la Diputació Provincial 
d'Alacant.

474 2021 Concedint bestreta reintegrable
a empleat municipal.

475 2021 Atorgant autorització per a ex-
humació de restes.

476 2021 Atorgant autorització per a in-
humació de cadàver.

477 2021 Desestimant les al·legacions 
presentades amb data 6 d'octu-
bre de 2020. Exp. VA-14/18.

478 2021 Atorgant autorització per a in-
humació de cadàver.

479 2021 Aprovant liquidacions emeses 
corresponents al Cànon d'apro-
fitament urbanístic, Taxa per la 
prestació del servei d'aboca-
ment d'enderrocs en l'Abocador
Municipal durant el mes de 

diente de restauración de la lega-
lidad urbanística. Exp. IU/R-
3/17.

464 2021 Concediendo Licencia de Prime-
ra Ocupación. Expediente LMO-
9/21.

465 2021 Concediendo Licencia de Prime-
ra Ocupación. Expediente LMO-
8/21.

466 2021 Modificando el cambio de titula-
ridad del vado permanente nº 
127.

467 2021 Concediendo Licencia Urbanísti-
ca para línea subterránea de B.T.
400 V de doble circuito desde 
inmediaciones de empalmes BT 
con RGBT. Exp. ON-40/21.

468 2021 Concediendo Licencia Urbanísti-
ca para vallado de parcela. Exp. 
ON-99/20.

469 2021 Ordenando la paralización y sus-
pensión inmediata de los actos u 
obras de edificación o uso de 
suelo. Exp. IU-/R-2/21.

470 2021 Otorgando autorización para 
inhumación de cadáver.

471 2021 Aprobando el expediente de con-
tratación de Proyecto Socioedu-
cativo de menores en situación 
de vulnerabilidad social.

472 2021 Rectificando el Decreto nº 
146/2021.

473 2021 Aprobando el Proyecto Técnico 
de las obras de "Restauración de 
la portada lateral de San pedro y 
parte de la cubierta de la Iglesia 
Parroquial de San Pedro Após-
tol", solicitando una subvención 
de la Diputación Provincial de 
Alicante.

474 2021 Concediendo anticipo reintegra-
ble a empleado municipal.

475 2021 Otorgando autorización para 
exhumación de restos.

476 2021 Otorgando autorización para 
inhumación de cadáver.

477 2021 Desestimando las alegaciones 
presentadas con fecha 6 de octu-
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març de 2021 i la Taxa per ocu-
pació de terrenys d'ús públic.

480 2021 Aprovant el reconeixement 
d'obligacions.

481 2021 Autoritzant l'assistència a curs 
de formació d'empleat munici-
pal.

482 2021 Concedint la targeta d'Estacio-
nament per a persones amb dis-
capacitats.

483 2021 Iniciant procediments sancio-
nadors per infraccions en matè-
ria de trànsit.

484 2021 Atorgant autorització per a ex-
humació de restes.

485 2021 Atorgant autorització per a in-
humació de cadàver.

486 2021 Concedint la targeta d'Estacio-
nament per a persones amb dis-
capacitats.

487 2021 Ordenant el pagament d'obliga-
cions.

488 2021 Concedint permís per assump-
tes personals a diversos emple-
ats municipals.

489 2021 Atorgant autorització per a ex-
humació de restes.

490 2021 Atorgant autorització per a in-
humació de cadàver.

491 2021 Atorgant autorització per a in-
humació de cadàver.

492 2021 Autoritzant veí per a la realit-
zació d'activitats amb foc en 
partida rural d'Agost.

493 2021 Autoritzant veí per a la realit-
zació d'activitats amb foc en 
partida rural d'Agost.

494 2021 Sol·licitant subvenció de la Di-
putació Provincial d'Alacant 
per a les obres de "Renovació 
de la gespa artificial del camp 
de futbol municipal, en la loca-
litat d'Agost".

495 2021 Nomenant funcionària interina 
en la plaça d'Auxiliar Adminis-
trativa.

bre de 2020. Exp. VA-14/18.
478 2021 Otorgando autorización para 

inhumación de cadáver.
479 2021 Aprobando liquidaciones emiti-

das correspondientes al Canon 
de aprovechamiento urbanístico, 
Tasa por la prestación del servi-
cio de vertido de escombros en 
el Vertedero Municipal durante 
el mes de marzo de 2021 y la 
Tasa por ocupación de terrenos 
de uso público.

480 2021 Aprobando el reconocimiento de
obligaciones.

481 2021 Autorizando la asistencia a curso
de formación de empleado muni-
cipal.

482 2021 Concediendo la tarjeta de Esta-
cionamiento para personas con 
discapacidades.

483 2021 Iniciando procedimientos san-
cionadores por infracciones en 
materia de tráfico.

484 2021 Otorgando autorización para 
exhumación de restos.

485 2021 Otorgando autorización para 
inhumación de cadáver.

486 2021 Concediendo la tarjeta de Esta-
cionamiento para personas con 
discapacidades.

487 2021 Ordenando el pago de obligacio-
nes.

488 2021 Concediendo permiso por asun-
tos personales a varios emplea-
dos municipales.

489 2021 Otorgando autorización para 
exhumación de restos.

490 2021 Otorgando autorización para 
inhumación de cadáver.

491 2021 Otorgando autorización para 
inhumación de cadáver.

492 2021 Autorizando a vecino para la 
realización de actividades con 
fuego en partida rural de Agost.

493 2021 Autorizando a vecino para la 
realización de actividades con 
fuego en partida rural de Agost.

494 2021 Solicitando subvención de la Di-
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496 2021 Concedint Llicència Urbanísti-
ca per a clos de parcel·la i ins-
tal·lació de porta. Exp. ON-
87/20.

497 2021 Aprovant la transferència de 
crèdits proposada.

498 2021 Aprovant el reconeixement 
d'obligacions.

499 2021 Aprovant el reconeixement de 
les obligacions corresponents a
la Nòmina de maig de 2021.

500 2021 Convocant reunió ordinària de 
la Comissió Informativa d'Al-
caldia, Secretaria, Règim Inte-
rior, Urbanisme i Infraestructu-
res, per al dia 31 de maig de 
2021.

501 2021 Ordenant el pagament d'obliga-
cions.

502 2021 Remetent al Registre de la pro-
pietat de Novelda l'informe de 
caràcter urbanístic per declara-
ció d'obra nova. Exp. VA-
134/19.

503 2021 Remetent al Registre de la pro-
pietat de Novelda l'informe de 
caràcter urbanístic per declara-
ció d'obra nova. Exp. VA-
131/19.

504 2021 Desestimant el recurs d'alçada 
interposat contra la correcció 
de l'exercici núm. 5 del supòsit 
pràctic realitzat amb data 18 de
gener per a la plaça d'auxiliar 
administratiu.

505 2021 Concedint permís per assump-
tes particulars a empleat muni-
cipal.

506 2021 Remetent al Registre de la pro-
pietat de Novelda l'informe de 
caràcter urbanístic per declara-
ció d'obra nova. Exp. VA-
32/20.

507 2021 Ordenant el pagament d'obliga-
cions.

508 2021 Donant d'alta en el Padró Mu-

putación Provincial de Alicante 
para las obras de "Renovación 
del césped artificial del campo 
de fútbol municipal, en la locali-
dad de Agost".

495 2021 Nombrando funcionaria interina 
en la plaza de Auxiliar Adminis-
trativa.

496 2021 Concediendo Licencia Urbanísti-
ca para vallado de parcela e ins-
talación de puerta. Exp. ON-
87/20.

497 2021 Aprobando la transferencia de 
créditos propuesta.

498 2021 Aprobando el reconocimiento de
obligaciones.

499 2021 Aprobando el reconocimiento de
las obligaciones correspondien-
tes a la Nómina de mayo de 
2021.

500 2021 Convocando reunión ordinaria 
de la Comisión Informativa de 
Alcaldía, Secretaría, Régimen 
Interior, Urbanismo e Infraes-
tructuras, para el día 31 de mayo
de 2021.

501 2021 Ordenando el pago de obligacio-
nes.

502 2021 Remitiendo al Registro de la 
propiedad de Novelda el informe
de carácter urbanístico por de-
claración de obra nueva. Exp. 
VA-134/19.

503 2021 Remitiendo al Registro de la 
propiedad de Novelda el informe
de carácter urbanístico por de-
claración de obra nueva. Exp. 
VA-131/19.

504 2021 Desestimando el recurso de alza-
da interpuesto contra la correc-
ción del ejercicio nº 5 del su-
puesto práctico realizado con fe-
cha 18 de enero para la plaza de 
auxiliar administrativo.

505 2021 Concediendo permiso por asun-
tos particulares a empleado mu-
nicipal.

506 2021 Remitiendo al Registro de la 
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nicipal d'Habitants a diversos 
veïns.

509 2021 Aprovant la justificació presen-
tada de pagament a justificar 
per adquisició de manual jurí-
dic.

510 2021 Donant de baixa en el Padró 
Municipal d'Habitants a diver-
sos veïns.

511 2021 Donant d'alta en el Padró Mu-
nicipal d'Habitants a diversos 
veïns.

512 2021 Donant d'alta en el Padró Mu-
nicipal d'Habitants a diversos 
veïns.

513 2021 Donant de baixa en el Padró 
Municipal d'Habitants a diver-
sos veïns.

514 2021 Acordant la devolució de la ga-
rantia definitiva a favor de la 
mercantil DAMALIS S.L.

515 2021 Convocant Sessió Ordinària del
Ple de l'Ajuntament d'Agost 
per al dia 3 de juny de 2021.

La Regidor del Grup AIA, Compromís per
Agost, Sra.  Boix, sol·licita  aclariment sobre
el següent Decret:

Decret núm. 525/2021 – Sobre generació de
crèdits.  Sol·licita  aclariment  sobre  dos  dels
imports inclosos, el referit a “Sanitat. Treballs
realitzats per altres empreses”, per import de
1.936,00  euros,  i  el  de  “Investigacions  i
estudis  relacionats  amb  els  serveis  públics.
Estudis  i  Treballs  Tècnics”  per  import  de
3.025,00 euros.

Contesta el Sr. Alcalde que es refereixen a
crèdit  generat  per  les  subvencions  de  la
Diputació  Provincial,  per  import  de
46.000,00  euros,  per  a  PEIS,  material
COVID, tractament de dípters i del Programa
d'Erasmus Europeo.

El  Portaveu  del  Grup  PSOE  Agost,  Sr.
Cuenca, sol·licita aclariment sobre el següent

propiedad de Novelda el informe
de carácter urbanístico por de-
claración de obra nueva. Exp. 
VA-32/20.

507 2021 Ordenando el pago de obligacio-
nes.

508 2021 Dando de alta en el Padrón Mu-
nicipal de Habitantes a varios 
vecinos.

509 2021 Aprobando la justificación pre-
sentada de pago a justificar por 
adquisición de manual jurídico.

510 2021 Dando de baja en el Padrón Mu-
nicipal de Habitantes a varios 
vecinos.

511 2021 Dando de alta en el Padrón Mu-
nicipal de Habitantes a varios 
vecinos.

512 2021 Dando de alta en el Padrón Mu-
nicipal de Habitantes a varios 
vecinos.

513 2021 Dando de baja en el Padrón Mu-
nicipal de Habitantes a varios 
vecinos.

514 2021 Acordando la devolución de la 
garantía definitiva a favor de la 
mercantil DAMALIS S.L.

515 2021 Convocando Sesión Ordinaria 
del Pleno del Ayuntamiento de 
Agost para el día 3 de junio de 
2021.

La  Concejal  del  Grupo  AIA,  Compromís
per Agost, Sra. Boix, solicita aclaración sobre
el siguiente Decreto:

Decreto nº 525/2021 – Sobre generación de
créditos. Solicita aclaración sobre dos de los
importes  incluidos,  el  referido  a  “Sanidad.
Trabajos realizados por otras empresas”, por
importe  de  1.936,00  euros,  y  el  de
“Investigaciones y estudios relacionados con
los  servicios  públicos.  Estudios  y  Trabajos
Técnicos” por importe de 3.025,00 euros.

Contesta  el  Sr.  Alcalde que se refieren a
crédito generado por las subvenciones de la
Diputación  Provincial,  por  importe  de
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Decret:

Decret núm. 497/2021 – Sobre transferència
de crèdits,  del Capítol  2 al  Capítol 6, per a
arranjaments  de  camins.  Pregunta  si  la
despesa no s'hauria pogut realitzar igual en un
Capítol o en un altre.

Contesta el  Sr. Alcalde que, en tractar-se
de la redacció d'un Projecte per a uns camins
rurals,  amb  la  finalitat  de  sol·licitar  una
subvenció, per la qual cosa s'havia de canviar
de funcional.

En el mateix Decret – Sobre unes millores i
dotació  d'infraestructures  en  el  Polígon
Industrial  La  Escandella,  per  import  de
595,00 euros.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  es  tracta  del
cost de redacció del Projecte de les obres a
realitzar  amb  la  subvenció  de  l'IVACE,
aprovada recentment.

9é.- MOCIONS D'URGÈNCIA.

Abans de passar al punt de Precs i Pregun-
tes i de conformitat amb la legislació vigent,
el Sr. Alcalde pregunta si algun Grup Polític
desitja sotmetre a la consideració del Ple, per
raons d'urgència, algun assumpte no comprés
en l'Ordre del dia.

1a.- MOCIÓ QUE PRESENTA 
L'ALCALDIA SOBRE APROVACIÓ DE 
LA PROGRAMACIÓ D'ACTUACIÓ 
INTEGRADA (PAI) D'INICIATIVA 
PARTICULAR EN RÈGIM DE GESTIÓ 
INDIRECTA DE LA UNITAT 
D'EXECUCIÓ Núm. 4.1 (UE-4.1) DEL 
PLA PARCIAL DEL SECTOR SAU/I-1 
LA ESCANDELLA.

Pren  la  paraula  el  Sr.  Alcalde,  per  a
justificar la urgència de la moció, dient que es
tracta de l'aprovació del Programa d'Actuació
Integrada  de  la  Escandella,  per  a,
posteriorment, enviar-lo a publicar al BOP i

46.000,00 euros, para PEIS, material COVID,
tratamiento  de  dípteros  y  del  Programa  de
Erasmus Europeo.

El  Portavoz  del  Grupo  PSOE Agost,  Sr.
Cuenca, solicita aclaración sobre el siguiente
Decreto:

Decreto nº 497/2021 – Sobre transferencia de
créditos,  del  Capítulo 2 al  Capítulo 6,  para
arreglos de caminos. Pregunta si el gasto no
se habría podido realizar igual en un Capítulo
o en otro.

Contesta el Sr. Alcalde que, al tratarse de
la  redacción  de  un  Proyecto  para  unos
caminos  rurales,  con  el  fin  de  solicitar  una
subvención, por lo que se tenía que cambiar
de funcional.

En el mismo Decreto – Sobre unas mejoras y
dotación  de  infraestructuras  en  el  Polígono
Industrial  La  Escandella,  por  importe  de
595,00 euros.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  se  trata  del
coste de redacción del Proyecto de las obras a
realizar  con  la  subvención  del  IVACE,
aprobada recientemente.

9º.- MOCIONES DE URGENCIA.

Antes de pasar al punto de Ruegos y Pre-
guntas  y  de  conformidad  con la  legislación
vigente, el Sr. Alcalde pregunta si algún Gru-
po Político desea someter a la consideración
del  Pleno,  por  razones  de  urgencia,  algún
asunto no comprendido en el Orden del Día.

1ª.- MOCIÓN QUE PRESENTA LA 
ALCALDÍA SOBRE APROBACIÓN DE 
LA PROGRAMACIÓN DE ACTUACIÓN
INTEGRADA (PAI) DE INICIATIVA 
PARTICULAR EN RÉGIMEN DE 
GESTIÓN INDIRECTA DE LA UNIDAD 
DE EJECUCIÓN Nº 4.1 (UE-4.1) DEL 
PLAN PARCIAL DEL SECTOR SAU/I-1 
LA ESCANDELLA.
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que entre en vigor quinze dies després.
Intervé el Portaveu del Grup PSOE Agost,

Sr. Cuenca, per a dir que no han tingut accés
a l'expedient i la moció se li va entregar ahir
mateix, per la qual cosa no han tingut temps
d'estudiar  l'assumpte  en  profunditat,  per  la
qual cosa no votaran a favor de la urgència.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  aquest
assumpte  es  ve  desenvolupant  des  de
desembre passat,  per la qual  cosa considera
que  han  tingut  temps  per  a  seguir  la
tramitació de l'expedient.

Sotmesa a votació ordinària,  és aprovada
per majoria la urgència de la moció, amb els
vots a favor dels Grups Populars Agost (6) i
Ciudadanos-Ciutadans  d'Agost  (1),
l'abstenció  del  Grup  AIA,  Compromís  per
Agost (2) i el vot en contra del Grup PSOE
Agost (2).

El  Sr.  Alcalde dona compte de la  moció
presentada,  que,  transcrita  literalment,  diu
així:

“A la vista dels següent antecedents:

Document Data

Sol·licitud d'inici per a la re 
delimitació i programació de la
Unitat d'Execució núm. 4 del 
Pla Parcial La Escandella per 
part de la mercantil Ceràmica 
La Escandella, SA

18/12/2020

Informe dels serveis tècnics. 21/01/2021

Resolució d'Alcaldia núm. 
76/21

27/01/2021

Notificació a l'interessat 
(Registre d'eixida núm. 100 de 
data 04/02/2021)

03/02/2021

Instància de l'interessat 
aportant la documentació 
requerida per a la re 
delimitació i programació de la
Unitat d'Execució núm. 4 del 

12/02/2021

Toma  la  palabra  el  Sr.  Alcalde,  para
justificar la urgencia de la moción, diciendo
que se trata de la aprobación del Programa de
Actuación  Integrada  de  la  Escandella,  para,
posteriormente, enviarlo a publicar al BOP y
que entre en vigor quince días después.

Interviene  el  Portavoz  del  Grupo  PSOE
Agost,  Sr.  Cuenca,  para  decir  que  no  han
tenido acceso al expediente y la moción se le
entregó ayer mismo, por lo que no han tenido
tiempo de estudiar el asunto en profundidad,
por lo que no votarán a favor de la urgencia.

Contesta el Sr. Alcalde que este asunto se
viene desarrollando desde diciembre pasado,
por lo que considera que han tenido tiempo
para seguir la tramitación del expediente.

Sometida a votación ordinaria, es aprobada
por mayoría la urgencia de la moción, con los
votos a favor de los Grupos Populares Agost
(6) y Ciudadanos-Ciutadans de Agost (1), la
abstención  del  Grupo  AIA,  Compromís  per
Agost  (2)  y  el  voto  en  contra  del  Grupo
PSOE Agost (2).

El  Sr.  Alcalde  da  cuenta  de  la  moción
presentada,  que,  transcrita  literalmente,  dice
así:

“A la vista de los siguiente antecedentes:

Documento Fecha

Solicitud de inicio  para la re 
delimitación y programación de 
la Unidad de Ejecución n.º 4 del 
Plan Parcial La Escandella por 
parte de la mercantil Cerámica La
Escandella, SA

18/12/2020

Informe de los servicios técnicos. 21/01/2021

Resolución de Alcaldía n.º 76/21 27/01/2021

Notificación al interesado 
(Registro de salida n.º 100 de 
fecha 04/02/2021)

03/02/2021

Instancia del interesado aportando 12/02/2021
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Pla Parcial

Informe dels serveis tècnics. 18/02/2021

Informe dels serveis jurídics. 04/03/2021

Resolució d'Alcaldia núm. 
194/21

04/03/2021

Anunci 04/03/2021

Anunci Diari Informació 14/03/2021

Anuncie DOGV 16/03/2021

Certificat de Secretaria 
d'informació pública (no 
al·legacions)

26/05/2021

Escrit de Ceràmica La 
Escandella, SA sobre petició 
d'informe a les companyies 
subministradors de serveis 
públics.

27/05/2021

Informe dels serveis tècnics. 30/05/2021

Informe dels serveis tècnics. 02/06/2021

Vistos els informes obrants en l'expedient
municipal,  i  l'informe  del  Secretari-
Interventor Accidental, de data 2 de juny de
2021, es proposa al Ple l'adopció del següent
ACORD:

PRIMER.- Aprovar el Programa d'Actuació
Integrada de la Unitat d'Execució número 4.1
(UE-4.1) del Pla Parcial del sector SAU/ I-1
La  Escandella,  de  les  NNSS  d'Agost,
presentat  per  la  mercantil  Ceràmica  La
Escandella, SA que es troba format per:

1) Alternativa Tècnica:

-  Memòria  del  programa,  que  incorpora
pla  d'ordenació  i  justificació  de  les
condicions d'integració.
- Projecte d'urbanització.
-  Inventari  preliminar  de  construccions  i
plantacions que poden veure's afectades.

2) Proposició jurídic-econòmica:

- Estimació de costos.

la documentación requerida para 
la re delimitación y programación
de la Unidad de Ejecución n.º 4 
del Plan Parcial

Informe de los servicios técnicos. 18/02/2021

Informe de los servicios jurídicos. 04/03/2021

Resolución de Alcaldía n.º 194/21 04/03/2021

Anuncio 04/03/2021

Anuncio Diario Información 14/03/2021

Anuncio DOGV 16/03/2021

Certificado  de Secretaría de 
información pública (no 
alegaciones)

26/05/2021

Escrito de Cerámica La 
Escandella, SA sobre petición de 
informe a las compañías 
suministradores de servicios 
públicos.

27/05/2021

Informe de los servicios técnicos. 30/05/2021

Informe de los servicios técnicos. 02/06/2021

Vistos  los  informes  obrantes  en  el
expediente  municipal,  y  el  informe  del
Secretario-Interventor Accidental, de fecha 2 de
junio de 2021, se propone al Pleno la adopción
del siguiente ACUERDO:

PRIMERO.- Aprobar  el  Programa  de
Actuación Integrada de la Unidad de Ejecución
número 4.1 (UE-4.1) del Plan Parcial del sector
SAU/ I-1 La Escandella, de las NNSS de Agost,
presentado  por  la  mercantil  Cerámica  La
Escandella, SA que se encuentra formado por:

1) Alternativa Técnica:

-  Memoria  del  programa,  que  incorpora
plano  de  ordenación  y  justificación  de  las
condiciones de integración.
- Proyecto de urbanización.
- Inventario preliminar de construcciones y
plantaciones que pueden verse afectadas.

2) Proposición jurídico-económica:
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- Forma de retribució a l'urbanitzador.
- Terminis per a l'execució.
-  Memòria  de  viabilitat  i  sostenibilitat
econòmica.
- Conveni urbanístic.

SEGON.- Notificar  el  present  acord  al
propietari  per  a  la  seua  designació  com  a
urbanitzador  i  subscriure  el  conveni
urbanístic i altres actes de tràmit.

TERCER-  Autoritzar  l'Alcaldia  per  a
realitzar els tràmits necessaris a fi  de dur a
terme  la  inscripció  en  el  Registre  de
Programes  d'Actuació  i  la  publicació  de  la
resolució  aprovatòria  i  del  conveni  de
programació en el B.O.P.”

Després del debat obert sobre l'assumpte, i
sotmés a  votació  ordinària,  l'Ajuntament  en
Ple, amb els vots a favor del Grup Populars
Agost  (6)  i  del  Grup Ciudadanos-Ciutadans
d'Agost  (1),  l'abstenció  del  Grup  AIA,
Compromís per Agost (2), i el vot en contra
del Grup PSOE Agost (2), ACORDA:

PRIMER.- Aprovar el Programa d'Actuació
Integrada de la Unitat d'Execució número 4.1
(UE-4.1) del Pla Parcial del sector SAU/ I-1
La  Escandella,  de  les  NNSS  d'Agost,
presentat  per  la  mercantil  Ceràmica  La
Escandella, SA que es troba format per:

1) Alternativa Tècnica:

-  Memòria  del  programa,  que  incorpora
pla  d'ordenació  i  justificació  de  les
condicions d'integració.
- Projecte d'urbanització.
-  Inventari  preliminar  de  construccions  i
plantacions que poden veure's afectades.

2) Proposició jurídic-econòmica:

- Estimació de costos.
- Forma de retribució a l'urbanitzador.

- Estimación de costes.
- Forma de retribución al urbanizador.
- Plazos para la ejecución.
-  Memoria  de  viabilidad  y  sostenibilidad
económica.
- Convenio urbanístico.

SEGUNDO.- Notificar el presente acuerdo al
propietario  para  su  designación  como
urbanizador y suscribir el convenio urbanístico
y demás actos de trámite.

TERCERO-  Autorizar  a  la  Alcaldía  para
realizar los trámites necesarios a fin de llevar a
cabo la inscripción en el Registro de Programas
de Actuación y la publicación de la resolución
aprobatoria y del convenio de programación en
el B.O.P.”

Tras  el  debate  abierto  sobre el  asunto,  y
sometido  a  votación  ordinaria,  el
Ayuntamiento en Pleno, con los votos a favor
del  Grupo Populares Agost (6) y del Grupo
Ciudadanos-Ciutadans  de  Agost  (1),  la
abstención  del  Grupo  AIA,  Compromís  per
Agost  (2),  y  el  voto  en  contra  del  Grupo
PSOE Agost (2),  ACUERDA:

PRIMERO.- Aprobar  el  Programa  de
Actuación  Integrada  de  la  Unidad  de
Ejecución  número  4.1  (UE-4.1)  del  Plan
Parcial del sector SAU/ I-1 La Escandella, de
las  NNSS  de  Agost,  presentado  por  la
mercantil Cerámica La Escandella, SA que se
encuentra formado por:

1) Alternativa Técnica:

-  Memoria  del  programa,  que  incorpora
plano de ordenación y justificación de las
condiciones de integración.
- Proyecto de urbanización.
- Inventario preliminar de construcciones y
plantaciones que pueden verse afectadas.

2) Proposición jurídico-económica:
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- Terminis per a l'execució.
-  Memòria  de  viabilitat  i  sostenibilitat
econòmica.
- Conveni urbanístic.

SEGON.- Notificar  el  present  acord  al
propietari  per  a  la  seua  designació  com  a
urbanitzador  i  subscriure  el  conveni
urbanístic i altres actes de tràmit.

TERCER-  Autoritzar  l'Alcaldia  per  a
realitzar els tràmits necessaris a fi  de dur a
terme  la  inscripció  en  el  Registre  de
Programes  d'Actuació  i  la  publicació  de  la
resolució  aprovatòria  i  del  conveni  de
programació en el B.O.P.

En  aquest  punt  es  produeix  debat,  en  el
qual  pren  la  paraula  la  Portaveu  del  Grup
Ciudadanos-Ciutadans  d'Agost,  Sra.  López,
que  pregunta  si  la  urgència  a  aprovar  la
moció  es  deu  al  fet  que  cal  complir  un
determinat termini.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  es  tracta  de
donar  viabilitat  al  Programa  d'Actuació
Integrada,  perquè  una  empresa  puga
instal·lar-se a  Agost,  amb el que es  crearan
entre 120 i 160 llocs de treball.

Intervé  el  Portaveu  del  Grup  AIA,
Compromís  per  Agost,  Sr.  Castelló  Vicedo,
per  a  dir  que  no  han  pogut  estudiar  la
documentació,  per  la  qual  cosa  s'han
abstingut en la votació de la urgència.

El  Portaveu  del  Grup  PSOE  Agost,  Sr.
Cuenca, diu que han estat seguint l'assumpte
des del principi,  però desconeixien el sentit
dels últims informes tècnics, per la qual cosa
votaran en contra.

Contesta el Sr. Alcalde que l'últim informe
només  fa  referència  als  tràmits  realitzats
anteriorment.

2a.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP 
MUNICIPAL CIUDADANOS-
CIUTADANS D'AGOST PER A LA 
CREACIÓ D'UN JARDÍ-CEMENTERI 

- Estimación de costes.
- Forma de retribución al urbanizador.
- Plazos para la ejecución.
-  Memoria  de  viabilidad y sostenibilidad
económica.
- Convenio urbanístico.

SEGUNDO.- Notificar el presente acuerdo al
propietario  para  su  designación  como
urbanizador  y  suscribir  el  convenio
urbanístico y demás actos de trámite.

TERCERO-  Autorizar  a  la  Alcaldía  para
realizar los trámites necesarios a fin de llevar
a  cabo  la  inscripción  en  el  Registro  de
Programas de Actuación y la publicación de
la resolución aprobatoria  y  del  convenio  de
programación en el B.O.P.

En este punto se produce debate, en el que
toma  la  palabra  la  Portavoz  del  Grupo
Ciudadanos-Ciutadans de Agost, Sra. López,
que  pregunta  si  la  urgencia  en  aprobar  la
moción  se  debe  a  que  hay  que  cumplir  un
determinado plazo.

Contesta el Sr. Alcalde que se trata de dar
viabilidad  al  Programa  de  Actuación
Integrada,  para  que  una  empresa  pueda
instalarse  en  Agost,  con  lo  que  se  crearán
entre 120 y 160 puestos de trabajo.

Interviene  el  Portavoz  del  Grupo  AIA,
Compromís  per  Agost,  Sr.  Castelló  Vicedo,
para  decir  que  no  han  podido  estudiar  la
documentación, por lo que se han abstenido
en la votación de la urgencia.

El  Portavoz  del  Grupo  PSOE Agost,  Sr.
Cuenca,  dice  que  han  estado  siguiendo  el
asunto desde el principio, pero desconocían el
sentido de los últimos informes técnicos, por
lo que votarán en contra.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  el  último
informe  sólo  hace  referencia  a  los  trámites
realizados anteriormente.

2ª.- MOCIÓN QUE PRESENTA EL 
GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS-
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PER A MASCOTES DE TITULARITAT 
MUNICIPAL.

Pren  la  paraula  la  Portaveu  del  Grup
Ciudadanos-Ciutadans  d'Agost,  Sra.  López,
per a justificar la urgència de la moció, dient
que es tracta d'habilitar un espai adequat, en
terreny municipal, per a la creació d'un Jardí-
Cementeri d'animals de companyia.

Intervé  el  Sr.  Alcalde  per a  sol·licitar  al
Grup  Ciudadanos-Ciutadans  d'Agost  que
retire  la  moció,  ja  que  ha  comprovat  les
gestions  necessàries,  que  són  complexes  i
requeriran  un estudi  amb deteniment  de les
seues condicions d'instal·lació.

Contesta  la  Sra.  López  que  la  moció  no
s'ha  retirat  en  cap  dels  Ajuntaments  en  els
quals  s'ha presentat,  sinó que s'ha sotmés a
votació, entenent les raons exposades pel Sr.
Alcalde,  però  no  retiraran  la  moció,
considerant que pot ser bo per al poble.

Replica el Sr. Alcalde que, en aqueix cas,
votaran en contra de la urgència de la moció,
però que, en tot cas, l'estudiaran amb atenció.

Pren  la  paraula  el  Portaveu  del  Grup
PSOE Agost, Sr. Cuenca, per a dir que seria
complicat posar en marxa el que proposa la
moció, per tot el que implica, per la qual cosa
s'abstindran en la urgència de la moció.

El  Portaveu  del  Grup  AIA,  Compromís
per  Agost,  Sr.  Castelló  Vicedo,  assenyala
que,  abans  de  res,  seria  imprescindible  un
informe  econòmic,  per  la  qual  cosa
s'abstindran en la urgència.

Sotmesa a votació ordinària,  és rebutjada
per majoria la urgència de la moció, amb els
vots en contra del Grup Populars Agost (6), el
vot  a  favor  del  Grup  Ciudadanos-Ciutadans
d'Agost  (1)  i  l'abstenció  dels  Grups  AIA,
Compromís per Agost (2) i PSOE Agost (2).

3 ª.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP 
MUNICIPAL CIUDADANOS-
CIUTADANS D'AGOST SOBRE LA 
CONCESSIÓ D'INDULTS A 

CIUTADANS DE AGOST PARA LA 
CREACIÓN DE UN JARDÍN-
CEMENTERIO PARA MASCOTAS DE 
TITULARIDAD MUNICIPAL.

Toma  la  palabra  la  Portavoz  del  Grupo
Ciudadanos-Ciutadans de Agost, Sra. López,
para  justificar  la  urgencia  de  la  moción,
diciendo que se trata de habilitar un espacio
adecuado,  en  terreno  municipal,  para  la
creación  de  un  Jardín-Cementerio  de
animales de compañía.

Interviene el  Sr.  Alcalde para solicitar  al
Grupo  Ciudadanos-Ciutadans  de  Agost  que
retire la moción, ya que ha comprobado las
gestiones  necesarias,  que  son  complejas  y
requerirán un estudio con detenimiento de sus
condiciones de instalación.

Contesta la Sra. López que la moción no
se  ha  retirado  en  ninguno  de  los
Ayuntamientos en los que se ha presentado,
sino  que  se  ha  sometido  a  votación,
entendiendo las razones expuestas por el Sr.
Alcalde,  pero  no  van  a  retirar  la  moción,
considerando  que  puede  ser  bueno  para  el
pueblo.

Replica  el  Sr.  Alcalde  que,  en  ese  caso,
votarán  en  contra  de  la  urgencia  de  la
moción, pero que, en todo caso, la estudiarán
con atención.

Toma  la  palabra  el  Portavoz  del  Grupo
PSOE Agost, Sr. Cuenca, para decir que sería
complicado poner en marcha lo que propone
la moción, por todo lo que implica, por lo que
se abstendrán en la urgencia de la moción.

El  Portavoz  del  Grupo AIA,  Compromís
per  Agost,  Sr.  Castelló  Vicedo,  señala  que,
ante  todo,  sería  imprescindible  un  informe
económico,  por  lo  que  se  abstendrán  en  la
urgencia.

Sometida  a  votación  ordinaria,  es
rechazada  por  mayoría  la  urgencia  de  la
moción,  con los  votos  en contra  del  Grupo
Populares  Agost  (6),  el  voto  a  favor  del
Grupo Ciudadanos-Ciutadans de Agost (1) y
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CONDEMNATS PER EL “ PROCÉS”.

Pren  la  paraula  la  Portaveu  del  Grup
Ciudadanos-Ciutadans  d'Agost,  Sra.  López,
per a justificar la urgència de la moció, dient
que, a pesar que els polítics en qüestió van
promoure la independència de Catalunya, el
Sr.  Sánchez  pretén  concedir-los  l'indult,
considerant  que és una incongruència,  en el
moment actual de l'estat i que la solució no és
l'indult, tenint en compte, a més, que no han
mostrat cap penediment.

Sotmesa a votació ordinària,  és aprovada
per majoria la urgència de la moció, amb els
vots a favor dels Grups Populars Agost (6) i
Ciudadanos-Ciutadans  d'Agost  (1),
l'abstenció  del  Grup  AIA,  Compromís  per
Agost (2) i el vot en contra del Grup PSOE
Agost (2).

La  Portaveu  del  Grup  Ciudadanos-
Ciutadans d'Agost, Sra. López, dona compte
de  la  moció  presentada,  que,  transcrita
literalment, diu així:

“El denominat “judici del procés”, en el qual
es jutjava les actuacions de diversos polítics i
càrrecs  en  la  tardor  de  2017  relatives  al
procediment  d'independència  impulsat  a
Catalunya, va concloure amb la condemna a
antics  càrrecs  de  l'Executiu  català  i  del
Parlament autonòmic per delictes de sedició,
unit  en  alguns  casos  a  un  delicte  de
malversació. 

La  reacció  a  aquesta  sentència
condemnatòria per part del Govern d'Espanya
a  través  del,  en  aquells  dies,  President  del
Govern  en  funcions,  va  ser  demanar
“respecte”  per  a  aquesta  resolució  judicial,
destacant la labor “independent del Tribunal
Suprem i  la  seua  autonomia,  transparència,
garanties  i  professionalitat,  així  com  el
compliment  íntegre  del  contingut  d'aquesta,
instant el Govern català a no apartar-se de la
Llei  i  la  Constitució”.  Es  va  destacar

la abstención de los Grupos AIA, Compromís
per Agost (2) y PSOE Agost (2).

3ª.- MOCIÓN QUE PRESENTA EL 
GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS-
CIUTADANS DE AGOST SOBRE LA 
CONCESIÓN DE INDULTOS A 
CONDENADOS POR EL “PROCÉS”.

Toma  la  palabra  la  Portavoz  del  Grupo
Ciudadanos-Ciutadans de Agost, Sra. López,
para  justificar  la  urgencia  de  la  moción,
diciendo que, a pesar de que los políticos en
cuestión  promovieron  la  independencia  de
Cataluña, el Sr. Sánchez pretende concederles
el  indulto,  considerando  que  es  una
incongruencia,  en  el  momento  actual  del
estado  y  que  la  solución  no  es  el  indulto,
teniendo  en  cuenta,  además,  que  no  han
mostrado ningún arrepentimiento.

Sometida  a  votación  ordinaria,  es
aprobada  por  mayoría  la  urgencia  de  la
moción, con los votos a favor de los Grupos
Populares Agost (6) y Ciudadanos-Ciutadans
de Agost  (1),  la abstención del  Grupo AIA,
Compromís per Agost (2) y el voto en contra
del Grupo PSOE Agost (2).

La  Portavoz  del  Grupo  Ciudadanos-
Ciutadans de Agost, Sra. López, da cuenta de
la  moción  presentada,  que,  transcrita
literalmente, dice así:

“El denominado “juicio del procés”, en el que
se juzgaba las actuaciones de diversos políticos
y  cargos  en  el  otoño  de  2017  relativas  al
procedimiento de independencia impulsado en
Cataluña, concluyó con la condena a antiguos
cargos del Ejecutivo catalán y del Parlamento
autonómico por delitos  de  sedición,  unido en
algunos casos a un delito de malversación. 

La  reacción  a  esta  sentencia  condenatoria
por parte del Gobierno de España a través del,
por aquel entonces, Presidente del Gobierno en
funciones,  fue  pedir  “respeto”  para  esta
resolución  judicial,  destacando  la  labor
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igualment el correcte funcionament del Poder
Judicial,  així  com  la  necessitat  d'acatar  la
resolució, i  es va insistir que “no procedeix
en absolut parlar d'indults”. 

Posteriorment,  i  al  fil  dels  successos
anteriorment recollits, en els debats celebrats
de cara a les eleccions generals de finals de
2019, el candidat socialista va proposar una
reforma  del  Codi  Penal  perquè  la
convocatòria  d'un  referèndum  il·legal  fora
considerada de nou un delicte. 

No obstant això, i per contrast, el Ministre
de  Justícia  va  manifestar  recentment  la
necessitat de “que es veja amb naturalitat la
decisió  del  Govern  sobre  els  indults  als
condemnats pel procés”. 

Aquesta  declaració,  així  com  altres
manifestacions  emanades  dels  partits  que
conformen  el  Govern  de  coalició,  semblen
indicar  un  canvi  de  criteri  que  pot  resultar
determinant  en  la  decisió  que  finalment
s'adopte en relació a aquests indults, amb la
finalitat de mantindre i assegurar la majoria
en  el  Congrés  dels  Diputats,  de  la  qual
formen part partits independentistes catalans,
així  com  canalitzar  la  relació  amb  el  nou
Govern  català,  de  tall  independentista  i
defensor de la via unilateral. 

Els  condemnats  i  les  condemnades,  que
poden  manifestar-se  en  aquest  procediment
de concessió d'indults,  han optat  en la seua
majoria per no fer-ho; i l'únic que sí ho ha fet
no ha expressat cap mena de penediment ni
reconeixement  del  delicte;  abans  bé,  ha
manifestat a través de xarxes socials la seua
reivindicació dels fets i la intenció de repetir-
los.

La  figura  de  l'indult  no  és,  doncs,  una
mesura  per  a  aconseguir  fins  polítics  ni
alterar el sentit d'una resolució judicial; a això
s'uneix  el  fet  que  no  existeix  per  part  dels
condemnats  cap  mena  de  penediment  o
rebuig del fet delictiu comés. 

El  propi  Tribunal  Suprem,  que  continua
tenint  una  causa  oberta  contra  part  dels
responsables del colp encara sense jutjar, ha

“independiente  del  Tribunal  Supremo  y  su
autonomía,  transparencia,  garantías  y
profesionalidad,  así  como  el  cumplimiento
íntegro del contenido de la misma, instando al
Gobierno catalán a no apartarse de la Ley y la
Constitución”.  Se  destacó  igualmente  el
correcto funcionamiento del Poder Judicial, así
como la necesidad de acatar la resolución, y se
insistió en que “no procede en absoluto hablar
de indultos”. 

Posteriormente,  y  al  hilo  de  los  sucesos
anteriormente  recogidos,  en  los  debates
celebrados de cara a las elecciones generales de
finales de 2019, el candidato socialista propuso
una  reforma  del  Código  Penal  para  que  la
convocatoria  de  un  referéndum  ilegal  fuera
considerada de nuevo un delito. 

Sin embargo, y por contraste, el Ministro de
Justicia  manifestó  recientemente  la  necesidad
de “que se vea con naturalidad la decisión del
Gobierno sobre los indultos a los condenados
por el procés”. 

Esta  declaración,  así  como  otras
manifestaciones emanadas de los partidos que
conforman  el  Gobierno  de  coalición,  parecen
indicar un cambio de criterio que puede resultar
determinante en la decisión que finalmente se
adopte  en  relación  a  estos  indultos,  con  la
finalidad de mantener y asegurar la mayoría en
el Congreso de los Diputados, de la que forman
parte  partidos  independentistas  catalanes,  así
como  encauzar  la  relación  con  el  nuevo
Gobierno  catalán,  de  corte  independentista  y
defensor de la vía unilateral. 

Los  condenados  y  las  condenadas,  que
pueden manifestarse en este procedimiento de
concesión  de  indultos,  han  optado  en  su
mayoría por no hacerlo; y el único que sí lo ha
hecho  no  ha  expresado  ningún  tipo  de
arrepentimiento  ni  reconocimiento  del  delito;
antes  bien,  ha  manifestado  a  través  de  redes
sociales  su  reivindicación  de  los  hechos y  la
intención de repetirlos.

La  figura  del  indulto  no  es,  pues,  una
medida para alcanzar fines políticos ni alterar el
sentido de una resolución judicial; a ello se une
el  hecho  de  que  no  existe  por  parte  de  los
condenados  ningún tipo  de  arrepentimiento  o
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reiterat que és part de l'estratègia del colp a la
democràcia esperar a la retirada del 155 i les
mesures que aplicació  l'Estat  de Dret  per  a
seguir  amb nous impulsos  de ruptura.  Això
implica  un  perill  objectiu  contra  l'ordre
constitucional del nostre país i una amenaça
intolerable per als drets i llibertats de tots els
ciutadans.  I  molt  especialment  per  als  de
Catalunya,  que  ja  van  patir  els  excessos
arbitraris i  il·liberals  del Govern en  2017, i
ara veuen que els culpables poden eludir  la
seua condemna sense ni tan sols un indici de
penediment. 

El seu reiterat "ho tornarem a fer" i el pla
de Govern aprovat pels partits que dirigeixen
els  condemnats  pel  Tribunal  Suprem  en  el
qual es preveu explícitament forçar a l'Estat
de  Dret  a  capitular  davant  el  desafiament
separatista  són  un  clar  indici  que  aqueixa
estratègia de reiteració delictiva de la qual ha
vingut advertint el Tribunal Suprem. Tot això,
comporta la inviabilitat  democràtica d'indult
o cap benefici.

El president del Govern, respecte al tema
dels indults, ha declarat que “la Constitució
recull  tant  el  càstig  com  la  concòrdia"
asseverant que "Hi ha un temps per al càstig i
un temps per a la concòrdia" i ha recalcat que
"prendrà  la  decisió  per  la  convivència  dels
espanyols" en "benefici de la concòrdia" i que
la decisió que prenga “tindrà molt present els
valors  constitucionals  de  la  concòrdia,  el
diàleg,  l'enteniment,  el  retrobament  i  la
superació  d'una  crisi  que  va  estripar  a  la
societat catalana i espanyola”. 

També ha parlat que la “venjança” no és
un  valor  constitucional.  Però,  és  potser
venjança  el  compliment  de  les  sentències
judicials?,  i  pot  considerar-se  diàleg  quan
l'única oferta feta des de l'independentisme ha
sigut  continuar  amb  les  seues  pretensions
unilaterals,  il·liberals  i  amenaçant  amb
continuar  violentant  drets  fonamentals?  La
concòrdia és, per descomptat, important, però
només dins del marc de drets i llibertats de la
Constitució  Espanyola,  propis  d'una

rechazo del hecho delictivo cometido. 
El  propio  Tribunal  Supremo,  que  sigue

teniendo una causa abierta contra parte de los
responsables  del  golpe  aún  sin  juzgar,  ha
reiterado que es parte de la estrategia del golpe
a la democracia esperar a la retirada del 155 y
las medidas que aplique el Estado de Derecho
para  seguir  con  nuevos  impulsos  de  ruptura.
Esto implica un peligro objetivo contra el orden
constitucional  de nuestro país  y  una amenaza
intolerable  para  los  derechos  y  libertades  de
todos  los  ciudadanos.  Y  muy  especialmente
para  los  de  Cataluña,  que  ya  sufrieron  los
desmanes arbitrarios e iliberales del Govern en
2017,  y  ahora  ven  que  los  culpables  pueden
eludir su condena sin ni siquiera un atisbo de
arrepentimiento. 

Su  reiterado "lo  volveremos  a  hacer"  y  el
plan de Govern aprobado por los partidos que
dirigen  los  condenados  por  el  Tribunal
Supremo  en  el  que  se  prevé  explícitamente
forzar al Estado de Derecho a capitular ante el
desafío separatista son un claro indicio de que
esa estrategia de reiteración delictiva de la que
ha  venido  advirtiendo  el  Tribunal  Supremo.
Todo ello, conlleva la inviabilidad democrática
de indulto o beneficio alguno.

El presidente del Gobierno, respecto al tema
de  los  indultos,  ha  declarado  que  “la
Constitución  recoge  tanto  el  castigo  como  la
concordia"  aseverando  que  "Hay  un  tiempo
para el castigo y un tiempo para la concordia" y
ha  recalcado  que  "tomará  la  decisión  por  la
convivencia de los españoles" en "beneficio de
la  concordia"  y  que  la  decisión  que  tome
“tendrá  muy  presente  los  valores
constitucionales de la concordia, el diálogo, el
entendimiento,  el  reencuentro y la  superación
de  una  crisis  que  desgarró  a  la  sociedad
catalana y española”. 

También ha hablado de que  la “venganza”
no es un valor constitucional. Pero, ¿es acaso
venganza  el  cumplimiento  de  las  sentencias
judiciales?,  ¿y  puede  considerarse  diálogo
cuando  la  única  oferta  hecha  desde  el
independentismo  ha  sido  continuar  con  sus
pretensiones  unilaterales,  iliberales  y
amenazando  con  seguir  violentando  derechos
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democràcia liberal i un Estat de Dret, que ha
de  mantindre's  ferm  enfront  dels  atacs
d'aquells que pretenen destruir-ho.

Per tot això, el Grup Ciudadanos a l'Ajun-
tament  d'Agost  presenta  la  següent  PRO-
POSTA DE RESOLUCIÓ

- Instar el  Govern d'Espanya a defensar i
garantir la igualtat de tots els espanyols
davant la llei i no concedir indults als po-
lítics del “ procés” condemnats pel Tri-
bunal Suprem per sedició i malversació
de fons públics, que no han donat mos-
tres de penediment i a més han manifes-
tat la seua intenció de tornar a dur a ter-
me  actuacions  contràries  a  la  legalitat,
pels delictes de la qual  van ser jutjats i
condemnats el passat octubre de 2019.”

Després del debat obert sobre l'assumpte, i
sotmés a  votació  ordinària,  l'Ajuntament  en
Ple, amb els vots a favor del Grup Populars
Agost  (6)  i  del  Grup Ciudadanos-Ciutadans
d'Agost  (1),  l'abstenció  del  Grup  AIA,
Compromís per Agost (2), i el vot en contra
del Grup PSOE Agost (2), ACORDA:

- Instar el  Govern d'Espanya a defensar i
garantir la igualtat de tots els espanyols
davant la llei i no concedir indults als po-
lítics del “ procés” condemnats pel Tri-
bunal Suprem per sedició i malversació
de fons públics, que no han donat mos-
tres de penediment i a més han manifes-
tat la seua intenció de tornar a dur a ter-
me  actuacions  contràries  a  la  legalitat,
pels delictes de la qual  van ser jutjats i
condemnats el passat octubre de 2019.

En  aquest  punt  es  produeix  debat,  en  el
qual  pren  la  paraula  el  Portaveu  del  Grup
AIA,  Compromís  per  Agost,  Sr.  Castelló
Vicedo,  que  considera  que  el  partit
Ciudadanos busca protagonisme amb aquesta
moció, donada la seua actual situació, amb un

fundamentales? La concordia es, por supuesto,
importante,  pero  solo  dentro  del  marco  de
derechos  y  libertades  de  la  Constitución
Española, propios de una democracia liberal y
un  Estado  de  Derecho,  que  debe  mantenerse
firme  frente  a  los  ataques  de  aquellos  que
pretenden destruirlo.

Por  todo  ello,  el  Grupo  Ciudadanos  en el
Ayuntamiento  de  Agost  presenta  la  siguiente
PROPUESTA DE RESOLUCIÓN

- Instar al Gobierno de España a defender y
garantizar la igualdad de todos los españo-
les ante la ley y no conceder indultos a los
políticos  del  “procés”  condenados  por  el
Tribunal Supremo por sedición y malver-
sación  de  fondos  públicos,  que  no  han
dado  muestras  de  arrepentimiento  y  ade-
más han manifestado su intención de vol-
ver a llevar a cabo actuaciones contrarias a
la legalidad, por cuyos delitos fueron juz-
gados y condenados el pasado octubre de
2019.”

Tras  el  debate  abierto  sobre el  asunto,  y
sometido  a  votación  ordinaria,  el
Ayuntamiento en Pleno, con los votos a favor
del  Grupo Populares Agost (6) y del Grupo
Ciudadanos-Ciutadans  de  Agost  (1),  la
abstención  del  Grupo  AIA,  Compromís  per
Agost  (2),  y  el  voto  en  contra  del  Grupo
PSOE Agost (2),  ACUERDA:

- Instar al Gobierno de España a defender
y garantizar la igualdad de todos los es-
pañoles ante la ley y no conceder indul-
tos a los políticos del “procés” condena-
dos por el Tribunal Supremo por sedición
y malversación de fondos públicos, que
no han dado muestras de arrepentimiento
y además han manifestado su intención
de  volver  a  llevar  a  cabo  actuaciones
contrarias a la legalidad, por cuyos deli-
tos fueron juzgados y condenados el pa-
sado octubre de 2019.
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caràcter  plenament  propagandístic  i  que  cal
tindre  en compte  que  l'indult  és  una  figura
completament  constitucional  i  democràtica.
Continua  dient  que  creu  que,  després  de  3
anys en la presó, és el moment de concedir
els indults, per a parlar d'aquest problema en
una taula per a intentar arreglar-lo.

Intervé el Portaveu del Grup PSOE Agost,
Sr.  Cuenca,  considera  que  aquesta  moció
pretén  trencar  un  govern  democràticament
triat i assenyala que diu que l'indult no es pot
utilitzar  per  a  aconseguir  fins  polítics,  però
aquesta figura no és nova, sinó que, des de
1996,  s'han  concedit  a  Espanya  més  de
10.000 indults, sota governs del PSOE i del
PP. Continua dient que parla la moció d'instar
el Govern d'Espanya a defensar i garantir la
igualtat de tots els espanyols, quan això no és
necessari dir-ho, ja que és obligació de tots
els  governs  el  que  siga  així,  complint-se
aquest  deure  concedint  o  no  concedint  els
indults,  que  són  una  mesura  de  gràcia  de
caràcter excepcional.

Continua  la  seua  intervenció  recordant
que, en data de hui, encara no s'han concedit
els indults als quals es refereix la moció i que
s'han indultat, al llarg dels anys, a tota mena
de delinqüents,  sense que ningú diguera res
sobre  aquest  tema,  però  ara  es  retrau  al
govern que ho faça perquè els partits catalans
li donen suport políticament, assenyalant que
aquests partits han fet costat també al Partit
Popular quan ha estat en el govern.

Acaba  dient  que  considera  que  s'ha  de
donar una segona oportunitat i que, en cas de
reincidir, ja no hi hauria possibilitat d'indult,
per  la  qual  cosa el  seu partit  advoca per la
solució dialogada a aquest problema, que està
segur  que,  en  cap  cas,  suposarà  la  ruptura
d'Espanya,  i,  en  conseqüència,  votaran  en
contra de la moció presentada.

El Portaveu del Grup Populars Agost, Sr.
Martínez,  diu  que  el  Tribunal  Suprem,  per
unanimitat,  ha  informat  en  contra  de  la
concessió dels indults i que aquestes persones
s'han  saltat  la  Llei  i  no  han  mostrat  cap

En este punto se produce debate, en el que
toma la palabra el Portavoz del Grupo AIA,
Compromís  per  Agost,  Sr.  Castelló  Vicedo,
que  considera  que  el  partido  Ciudadanos
busca protagonismo con esta moción, dada su
actual situación, con un carácter plenamente
propagandístico  y  que  hay  que  tener  en
cuenta  que  el  indulto  es  una  figura
completamente constitucional y democrática.
Sigue diciendo que cree que, tras 3 años en la
cárcel,  es  el  momento  de  conceder  los
indultos, para hablar de este problema en una
mesa para intentar arreglarlo.

Interviene  el  Portavoz  del  Grupo  PSOE
Agost, Sr. Cuenca, considera que esta moción
pretende  romper  un  gobierno
democráticamente elegido y señala que dice
que  el  indulto  no  se  puede  utilizar  para
alcanzar fines políticos, pero esta figura no es
nueva,  sino  que,  desde  1996,  se  han
concedido en España más de 10.000 indultos,
bajo  gobiernos  del  PSOE  y  del  PP.  Sigue
diciendo  que  habla  la  moción  de  instar  al
Gobierno de España a defender y garantizar
la  igualdad  de  todos  los  españoles,  cuando
esto  no  es  necesario  decirlo,  ya  que  es
obligación de todos los gobiernos el que sea
así,  cumpliéndose  este  deber concediendo o
no  concediendo  los  indultos,  que  son  una
medida de gracia de carácter excepcional.

Continúa su intervención recordando que,
a fecha de hoy, aún no se han concedido los
indultos a los que se refiere la moción y que
se  han  indultado,  a  lo  largo  de  los  años,  a
todo tipo de delincuentes, sin que nadie dijera
nada al  respecto,  pero  ahora se  reprocha  al
gobierno  que  lo  haga  para que  los  partidos
catalanes le apoyen políticamente, señalando
que  estos  partidos  han  apoyado  también  al
Partido  Popular  cuando  ha  estado  en  el
gobierno.

Termina  diciendo  que  considera  que  se
debe dar una segunda oportunidad y que, en
caso de reincidir, ya no habría posibilidad de
indulto,  por  lo  que su  partido aboga por la
solución dialogada a este problema, que está
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penediment pel que han fet, recordant que el
President  del  Govern  va  ser  elegit  amb  els
vots d'ERC, als quals els deu el romandre en
el Govern, considerant que la concessió dels
indults no serà la solució al conflicte.

Contesta la Sra. López que Ciudadanos no
ha desaparegut, ja que continua sent present
en  les  institucions  i  governant  en  alguna
d'elles,  per  la  qual  cosa  no  es  busca  cap
protagonisme  en  presentar  aquesta  moció  i
que s'han concedit molts indults, però cap pel
delicte  de  sedició,  com  en  aquest  cas,
considerant que a Catalunya es produeix un
adoctrinament que es realitza fa molt temps,
amb governs del PP i del PSOE.

Pren la paraula el Sr. Cuenca per a dir que
no  està  d'acord  amb  el  que  van  fer,  però
considera que la Constitució empara el dret a
la  reinserció  de  totes  les  persones,
independentment del seu delicte, creient que
es critiquen els indults perquè el partit al qual
pertanyen fa costat al Govern.

Intervé  el  Sr.  Martínez  per  a  dir  que no
entén que es concedisquen indults a persones
que  no  han  mostrat  penediment  i  diu  que
donarà suport  a  la  moció  perquè  volen  que
quede constància que el poble no vol que es
concedisquen aqueixos indults.

El Sr. Alcalde recorda que el President del
Govern es manifestava fa un temps en contra
dels indults i de la negociació amb els partits
independentistes  catalans,  per  a,  ara,  actuar
en sentit contrari, aprovant la concessió d'uns
indults sense el penediment dels condemnats
i  amb  un  informe  demolidor  en  contra  del
Tribunal Suprem perquè ha de complir el que
ha acordat amb aqueixos partits per a seguir
en el Govern.

4a.- MOCIÓ CONJUNTA DELS GRUPS 
MUNICIPALS DE L'AJUNTAMENT 
D'AGOST SOBRE LES SOCIETATS 
MUSICALS VALENCIANES.

Pren  la  paraula  el  Sr.  Alcalde,  per  a
justificar la urgència de la moció, dient que es

seguro  que,  en  ningún  caso,  supondrá  la
ruptura  de  España,  y,  en  consecuencia,
votarán en contra de la moción presentada.

El  Portavoz  del  Grupo  Populares  Agost,
Sr. Martínez, dice que el Tribunal Supremo,
por unanimidad, ha informado en contra de la
concesión  de  los  indultos  y  que  estas
personas  se  han  saltado  la  Ley  y  no  han
mostrado ningún arrepentimiento por lo que
han hecho, recordando que el Presidente del
Gobierno fue elegido con los votos de ERC, a
los  que  les  debe  el  permanecer  en  el
Gobierno, considerando que la concesión de
los indultos no será la solución al conflicto.

Contesta la Sra. López que Ciudadanos no
ha  desaparecido,  ya  que  sigue  estando
presente en las instituciones y gobernando en
alguna de ellas, por lo que no se busca ningún
protagonismo al presentar esta moción y que
se  han  concedido  muchos  indultos,  pero
ninguno por el  delito  de  sedición,  como en
este  caso,  considerando que  en Cataluña  se
produce  un  adoctrinamiento  que  se  viene
realizando hace mucho tiempo, con gobiernos
del PP y del PSOE.

Toma la palabra el Sr. Cuenca para decir
que no está de acuerdo con lo que hicieron,
pero considera que la Constitución ampara el
derecho a la reinserción de todas las personas,
independientemente  de  su  delito,  creyendo
que se critican los indultos porque el partido
al que pertenecen apoya al Gobierno.

Interviene el  Sr.  Martínez para decir  que
no  entiende  que  se  concedan  indultos  a
personas  que  no  han  mostrado
arrepentimiento y dice que apoyará la moción
porque quieren que quede constancia de que
el  pueblo  no  quiere  que  se  concedan  esos
indultos.

El Sr. Alcalde recuerda que el Presidente
del Gobierno se manifestaba hace un tiempo
en contra de los indultos y de la negociación
con  los  partidos  independentistas  catalanes,
para,  ahora,  actuar  en  sentido  contrario,
aprobando la concesión de unos indultos sin
el  arrepentimiento de los condenados y con

32



tracta d'instar la rectificació de l'article 2 del
RDL 229/2021, de 30 de març, d'acord amb
el  sol·licitat  per  la  Federació  de  Societats
Musicals de la Comunitat Valenciana.

Sotmesa a votació ordinària,  és aprovada
per unanimitat la urgència de la moció.

El  Portaveu  del  Grup  PSOE  Agost,  Sr.
Cuenca, dona compte de la moció presentada,
que, transcrita literalment, diu així:

“Les  Societats  Musicals  Valencianes
conformen  un  extraordinari  fenomen
associatiu  present  en  el  territori  de  la
Comunitat  Valenciana,  generant  al  seu  torn
espais de relació Inter generacional. Des dels
seus orígens fins al dia de hui, la música de
banda  troba  la  seua  màxima  expressió,
diversitat  i  grau  de  desenvolupament  en  la
Comunitat Valenciana, exercint d'influència a
la resta d'Espanya, a nivell internacional.

Les  Societats  Musicals  Valencianes
suposen  un  recurs  per  al  desenvolupament
local,  tant  a  través  del  turisme  com de  les
indústries culturals i altres elements materials
imprescindibles per al seu desenvolupament.
A més, els recursos que generen reverteixen
directament  en  el  territori  de  la  Comunitat
Valenciana.

Són més de 1.100 bandes de música, més
de  600  centres  educatius,  més  de  40.000
músics,  60.000  alumnes  i  200.000  socis  i
milers de voluntaris que componen una de les
xarxes de voluntariat més extenses del país.
Per  tant,  cal  reconéixer  la  labor  educativa,
social  i  cultural,  única  en  el  món,  que
representen  les  societats  musicals  de  la
Comunitat  Valenciana,  algunes  d'elles
centenàries  i  bicentenàries,  que  representen
més  del  50%  del  conjunt  de  societats
musicals espanyoles.

Per tot això, la Generalitat Valenciana, el
25  de  maig  de  2018,  ho  va  declarar  Bé
d'Interés  Cultural  Immaterial  (  BIC).  Un
reconeixement  històric  que  contribueix  a  la

un informe demoledor en contra del Tribunal
Supremo porque tiene que cumplir lo que ha
acordado con esos partidos para seguir en el
Gobierno.

4ª.- MOCIÓN CONJUNTA DE LOS 
GRUPOS MUNICIPALES DEL 
AYUNTAMIENTO DE AGOST SOBRE 
LAS SOCIEDADES MUSICALES 
VALENCIANAS.

Toma  la  palabra  el  Sr.  Alcalde,  para
justificar la urgencia de la moción, diciendo
que  se  trata  de  instar  la  rectificación  del
artículo 2 del RDL 229/2021, de 30 de marzo,
de  acuerdo  con  lo  solicitado  por  la
Federación  de  Sociedades  Musicales  de  la
Comunitat Valenciana.

Sometida  a  votación  ordinaria,  es
aprobada  por  unanimidad  la  urgencia  de  la
moción.

El  Portavoz  del  Grupo  PSOE Agost,  Sr.
Cuenca, da cuenta de la moción presentada,
que, transcrita literalmente, dice así:

“Las  Sociedades  Musicales  Valencianas
conforman  un  extraordinario  fenómeno
asociativo  presente  en  el  territorio  de  la
Comunitat  Valenciana,  generando  a  su  vez
espacios  de  relación  intergeneracional.  Desde
sus orígenes hasta el día de hoy, la música de
banda  encuentra  su  máxima  expresión,
diversidad  y  grado  de  desarrollo  en  la
Comunitat Valenciana, ejerciendo de influencia
al resto de España, a nivel internacional.

Las  Sociedades  Musicales  Valencianas
suponen  un  recurso  para  el  desarrollo  local,
tanto  a  través  del  turismo  como  de  las
industrias  culturales  y  demás  elementos
materiales  imprescindibles  para  su  desarrollo.
Además,  los  recursos  que  generan  revierten
directamente  en  el  territorio  de  la  Comunitat
Valenciana.

Son más de 1.100 bandas de música, más de
600 centros educativos, más de 40.000 músicos,
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protecció i impuls de les Societats Musicals i
que ve a reafirmar el seu paper com un dels
principals agents culturals de la Comunitat i
garanteix una sèrie de mesures de protecció i
salvaguarda del Bé, com la de realitzar labors
d'identificació,  descripció,  investigació,
estudi  i  documentació d'aquest,  entre  altres,
per a garantir la seua protecció i preservació
o  vetlar  pel  normal  desenvolupament  i  la
pervivència d'aquesta manifestació cultural.

El passat 30 de març , seguint la línia de la
Generalitat Valenciana, el Govern d'Espanya
va  declarar  a  les  Societats  Musicals  de  la
Comunitat  Valenciana  com  a  Manifestació
Representativa  del  Patrimoni  Cultural
Immaterial, la qual cosa ha suposat un avanç
importantíssim  quant  a  la  conservació,
protecció i  difusió d'un bé cultural com són
les societats.

No obstant això, el passat 6 de Maig, quan
es  va  publicar  en  el  BOE  el  Real-Decret
229/2021 de 30 de març que declarava a les
societats  musicals  valencianes  com  a
Manifestació  Representació  del  Patrimoni
Cultural Immaterial, exposava que l'origen de
les bandes de música valencianes es devia a
un “moviment mimètic” al de les agrupacions
catalanes.

Des de la Federació de Societats Musicals
de la Comunitat Valenciana ja han remés una
carta  al  Ministre  de  Cultura  i  Esport  per  a
demanar-li,  sobre  la  base  d'estudis  i
investigacions,  que  rectifique  aqueixa
afirmació ja que no s'ajusta a la realitat. I això
és en el que hem de basar-nos, ja que són ells
els  que  millor  coneixen  la  situació  de  les
societats i com s'ha d'ajustar a la realitat.

Per això, aquest municipi reconeix la labor
que fan les societats musicals i lluny d'entrar
en debats i contra mocions demanem, com a
Ajuntament,  que  es  rectifique  aqueixa frase
del Reial decret llei 229/2021 de 30 de març,
en l'article 2. I que aqueixa rectificació siga
conforme ho demana la Federació de Societat
Musicals de la Comunitat Valenciana.”

60.000 alumnos y 200.000 socios  y  miles  de
voluntarios que componen una de las redes de
voluntariado más extensas del país. Por tanto,
hay que reconocer la labor educativa, social y
cultural, única en el mundo, que representan las
sociedades  musicales  de  la  Comunitat
Valenciana,  algunas  de  ellas  centenarias  y
bicentenarias, que representan más del 50% del
conjunto de sociedades musicales españolas.

Por  todo ello, la Generalitat Valenciana,  el
25 de mayo de 2018, lo declaró Bien de Interés
Cultural  Inmaterial  (BIC).  Un reconocimiento
histórico  que  contribuye  a  la  protección  e
impulso  de  las  Sociedades  Musicales  y  que
viene  a  reafirmar  su  papel  como  uno  de  los
principales agentes culturales de la Comunitat y
garantiza una serie de medidas de protección y
salvaguardia  del  Bien,  como  la  de  realizar
labores  de  identificación,  descripción,
investigación,  estudio  y  documentación  del
mismo,  entre  otras,  para  garantizar  su
protección y preservación o velar por el normal
desarrollo  y  la  pervivencia  de  esta
manifestación cultural.

El pasado 30 de marzo, siguiendo la línea de
la  Generalitat  Valenciana,  el  Gobierno  de
España declaró a las Sociedades Musicales de
la  Comunitat  Valenciana  como Manifestación
Representativa  del  Patrimonio  Cultural
Inmaterial,  lo  que  ha  supuesto  un  avance
importantísimo  en  cuanto  a  la  conservación,
protección y difusión de un bien cultural como
son las sociedades.

Sin embargo, el pasado 6 de Mayo, cuando
se publicó en el BOE el Real-Decreto 229/2021
de 30 de marzo que declaraba a las sociedades
musicales  valencianas  como  Manifestación
Representación  del  Patrimonio  Cultural
Inmaterial, exponía que el origen de las bandas
de  música  valencianas  se  debía  a  un
“movimiento mimético” al de las agrupaciones
catalanas.

Desde  la  Federación  de  Sociedades
Musicales de la Comunitat Valenciana ya  han
remitido  una  carta  al  Ministro  de  Cultura  y
Deporte  para  pedirle,  en  base  a  estudios  e
investigaciones,  que  rectifique  esa  afirmación
ya que no se ajusta a la realidad. Y eso es en lo

34



El  Portaveu  del  Grup  PSOE  Agost,  Sr.
Cuenca, presenta una esmena a la moció, en
el sentit  d'incloure les paraules “i fins i tot”
en la fi del primer paràgraf, on diu “exercint
d'influència  en  la  resta  d'Espanya,  a  nivell
internacional” quedant la frase de la següent
forma  “exercint  d'influència  en  la  resta
d'Espanya, i fins i tot, a nivell internacional”.

Sotmesa a votació ordinària,  és aprovada
per  unanimitat  l'esmena  presentada,  que  és
incorporada al text de la moció.

Finalment, sotmesa a votació ordinària, és
aprovada  per  unanimitat  la  declaració
institucional amb el següent text:

Les  Societats  Musicals  Valencianes
conformen  un  extraordinari  fenomen
associatiu  present  en  el  territori  de  la
Comunitat  Valenciana,  generant  al  seu  torn
espais de relació Inter generacional. Des dels
seus orígens fins al dia de hui, la música de
banda  troba  la  seua  màxima  expressió,
diversitat  i  grau  de  desenvolupament  en  la
Comunitat Valenciana, exercint d'influència a
la  resta  d'Espanya,  i  fins  i  tot,  a  nivell
internacional.

Les  Societats  Musicals  Valencianes
suposen  un  recurs  per  al  desenvolupament
local,  tant  a  través  del  turisme  com de  les
indústries culturals i altres elements materials
imprescindibles per al seu desenvolupament.
A més, els recursos que generen reverteixen
directament  en  el  territori  de  la  Comunitat
Valenciana.

Són més de 1.100 bandes de música, més
de  600  centres  educatius,  més  de  40.000
músics,  60.000  alumnes  i  200.000  socis  i
milers de voluntaris que componen una de les
xarxes de voluntariat més extenses del país.
Per  tant,  cal  reconéixer  la  labor  educativa,
social  i  cultural,  única  en  el  món,  que
representen  les  societats  musicals  de  la
Comunitat  Valenciana,  algunes  d'elles
centenàries  i  bicentenàries,  que  representen
més  del  50%  del  conjunt  de  societats
musicals espanyoles.

que tenemos que basarnos, ya que son ellos los
que  mejor  conocen  la  situación  de  las
sociedades y cómo se debe ajustar a la realidad.

Por  ello,  este  municipio  reconoce  la  labor
que hacen las sociedades musicales y lejos de
entrar en debates y contra mociones pedimos,
como Ayuntamiento, que se rectifique esa frase
del Real Decreto Ley 229/2021 de 30 de marzo,
en  el  artículo  2.  Y que  esa  rectificación  sea
conforme  lo  pide  la  Federación  de  Sociedad
Musicales de la Comunitat Valenciana.”

El  Portavoz  del  Grupo  PSOE  Agost,  Sr.
Cuenca, presenta una enmienda a la moción, en
el sentido de incluir las palabras “e incluso” en
el  fin  del  primer  párrafo,  donde  dice
“ejerciendo de influencia en el resto de España,
a nivel internacional” quedando la frase de  la
siguiente forma “ejerciendo de influencia en el
resto  de  España,  e  incluso,  a  nivel
internacional”.

Sometida  a  votación  ordinaria,  es
aprobada  por  unanimidad  la  enmienda
presentada, que es incorporada al texto de la
moción.

Finalmente, sometida a votación ordinaria,
es  aprobada  por  unanimidad  la  declaración
institucional con el siguiente texto:

Las  Sociedades  Musicales  Valencianas
conforman  un  extraordinario  fenómeno
asociativo  presente  en  el  territorio  de  la
Comunitat  Valenciana,  generando  a  su  vez
espacios de relación intergeneracional. Desde
sus orígenes hasta el día de hoy, la música de
banda  encuentra  su  máxima  expresión,
diversidad  y  grado  de  desarrollo  en  la
Comunitat  Valenciana,  ejerciendo  de
influencia  al  resto  de  España,  e  incluso,  a
nivel internacional.

Las  Sociedades  Musicales  Valencianas
suponen un recurso para el  desarrollo local,
tanto  a  través  del  turismo  como  de  las
industrias  culturales  y  demás  elementos
materiales imprescindibles para su desarrollo.
Además,  los  recursos  que generan  revierten
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Per tot això, la Generalitat Valenciana, el
25  de  maig  de  2018,  ho  va  declarar  Bé
d'Interés  Cultural  Immaterial  (  BIC).  Un
reconeixement  històric  que  contribueix  a  la
protecció i impuls de les Societats Musicals i
que ve a reafirmar el seu paper com un dels
principals agents culturals de la Comunitat i
garanteix una sèrie de mesures de protecció i
salvaguarda del Bé, com la de realitzar labors
d'identificació,  descripció,  investigació,
estudi  i  documentació d'aquest,  entre  altres,
per a garantir la seua protecció i preservació
o  vetlar  pel  normal  desenvolupament  i  la
pervivència d'aquesta manifestació cultural.

El passat 30 de març , seguint la línia de la
Generalitat Valenciana, el Govern d'Espanya
va  declarar  a  les  Societats  Musicals  de  la
Comunitat  Valenciana  com  a  Manifestació
Representativa  del  Patrimoni  Cultural
Immaterial, la qual cosa ha suposat un avanç
importantíssim  quant  a  la  conservació,
protecció i  difusió d'un bé cultural com són
les societats.

No obstant això, el passat 6 de Maig, quan
es  va  publicar  en  el  BOE  el  Real-Decret
229/2021 de 30 de març que declarava a les
societats  musicals  valencianes  com  a
Manifestació  Representació  del  Patrimoni
Cultural Immaterial, exposava que l'origen de
les bandes de música valencianes es devia a
un “moviment mimètic” al de les agrupacions
catalanes.

Des de la Federació de Societats Musicals
de la Comunitat Valenciana ja han remés una
carta  al  Ministre  de  Cultura  i  Esport  per  a
demanar-li,  sobre  la  base  d'estudis  i
investigacions,  que  rectifique  aqueixa
afirmació ja que no s'ajusta a la realitat. I això
és en el que hem de basar-nos, ja que són ells
els  que  millor  coneixen  la  situació  de  les
societats i com s'ha d'ajustar a la realitat.

Per això, aquest municipi reconeix la labor
que fan les societats musicals i lluny d'entrar
en debats i contra mocions demanem, com a
Ajuntament,  que  es  rectifique  aqueixa frase
del Reial decret llei 229/2021 de 30 de març,

directamente en el territorio de la Comunitat
Valenciana.

Son más de 1.100 bandas de música, más
de  600  centros  educativos,  más  de  40.000
músicos, 60.000 alumnos y 200.000 socios y
miles  de  voluntarios  que  componen una  de
las  redes  de  voluntariado  más  extensas  del
país.  Por  tanto,  hay  que  reconocer  la  labor
educativa,  social  y  cultural,  única  en  el
mundo,  que  representan  las  sociedades
musicales  de  la  Comunitat  Valenciana,
algunas de ellas centenarias y bicentenarias,
que representan más del 50% del conjunto de
sociedades musicales españolas.

Por todo ello, la Generalitat Valenciana, el
25  de  mayo  de  2018,  lo  declaró  Bien  de
Interés  Cultural  Inmaterial  (BIC).  Un
reconocimiento histórico que contribuye a la
protección  e  impulso  de  las  Sociedades
Musicales  y  que viene a  reafirmar su papel
como  uno  de  los  principales  agentes
culturales  de  la  Comunitat  y  garantiza  una
serie de medidas de protección y salvaguardia
del  Bien,  como  la  de  realizar  labores  de
identificación,  descripción,  investigación,
estudio  y  documentación  del  mismo,  entre
otras,  para  garantizar  su  protección  y
preservación o velar por el normal desarrollo
y  la  pervivencia  de  esta  manifestación
cultural.

El pasado 30 de marzo, siguiendo la línea
de la Generalitat Valenciana, el Gobierno de
España declaró a las Sociedades Musicales de
la Comunitat Valenciana como Manifestación
Representativa  del  Patrimonio  Cultural
Inmaterial,  lo  que  ha  supuesto  un  avance
importantísimo en cuanto a la conservación,
protección  y  difusión  de  un  bien  cultural
como son las sociedades.

Sin embargo, el pasado 6 de Mayo, cuando
se  publicó  en  el  BOE  el  Real-Decreto
229/2021 de 30 de marzo que declaraba a las
sociedades  musicales  valencianas  como
Manifestación Representación del Patrimonio
Cultural Inmaterial, exponía que el origen de
las bandas de música valencianas se debía a
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en l'article 2. I que aqueixa rectificació siga
conforme ho demana la Federació de Societat
Musicals de la Comunitat Valenciana.

5a.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP 
CIUDADANOS-CIUTADANS D'AGOST 
SOBRE L'ENCARIMENT DE LA 
FACTURA DE L'ELECTRICITAT.

Pren  la  paraula  la  Portaveu  del  Grup
Ciudadanos-Ciutadans  d'Agost,  Sra.  López,
per a justificar la urgència de la moció, dient
que  es  tracta  d'un  tema  actual,  considerant
que  s'hauria  d'haver  informat  la  població,
amb  major  antelació,  de  l'aplicació  de  les
noves tarifes elèctriques.

Sotmesa a votació ordinària,  és aprovada
per unanimitat la urgència de la moció.

La  Portaveu  del  Grup  Ciudadanos-
Ciutadans d'Agost, Sra. López, dona compte
de  la  moció  presentada,  que,  transcrita
literalment, diu així:

“L'1 de  juny de 2021 va entrar  en vigor la
nova  estructura  de  peatges  i  càrrecs,  que
afectarà  de  manera  substancial  a  la  factura
elèctrica  de  les  llars.  La  principal  novetat
consisteix  en  el  fet  que  els  consumidors
domèstics amb una potència contractada fins
a 15 kw passen a tindre preus diferenciats per
trams horaris  (punta/barre/pla)  tant  per  a  la
potència com per al consum, de manera que
el consum elèctric en períodes punta tinga un
cost més elevat que el consum en hores barre.

El principal motiu d'aquesta reforma no és
abaratir  de manera  directa  el  cost  per  a  les
llars,  sinó manar els  “senyals  adequats” als
consumidors.  Es pretén,  així,  d'incentivar el
trasllat del consum elèctric des de les hores
de màxima demanda elèctrica (hores punta) a
altres  en les  quals  les  xarxes  de transport  i
distribució es troben menys saturades (hores
barre). La cerca d'una major eficiència en l'ús
de la infraestructura energètica és un objectiu

un  “movimiento  mimético”  al  de  las
agrupaciones catalanas.

Desde  la  Federación  de  Sociedades
Musicales de la Comunitat Valenciana ya han
remitido una carta al  Ministro  de Cultura y
Deporte  para  pedirle,  en  base  a  estudios  e
investigaciones, que rectifique esa afirmación
ya que no se ajusta a la realidad. Y eso es en
lo que tenemos que basarnos, ya que son ellos
los  que  mejor  conocen  la  situación  de  las
sociedades  y  cómo  se  debe  ajustar  a  la
realidad.

Por ello, este municipio reconoce la labor
que hacen las sociedades musicales y lejos de
entrar en debates y contra mociones pedimos,
como  Ayuntamiento,  que  se  rectifique  esa
frase del Real Decreto Ley 229/2021 de 30 de
marzo,  en  el  artículo  2.  Y  que  esa
rectificación  sea  conforme  lo  pide  la
Federación  de  Sociedad  Musicales  de  la
Comunitat Valenciana.

5ª.- MOCIÓN QUE PRESENTA EL 
GRUPO CIUDADANOS-CIUTADANS 
DE AGOST SOBRE EL 
ENCARECIMIENTO DE LA FACTURA 
DE LA ELECTRICIDAD.

Toma  la  palabra  la  Portavoz  del  Grupo
Ciudadanos-Ciutadans de Agost, Sra. López,
para  justificar  la  urgencia  de  la  moción,
diciendo  que  se  trata  de  un  tema  actual,
considerando que se debería haber informado
a la  población,  con mayor antelación,  de la
aplicación de las nuevas tarifas eléctricas.

Sometida  a  votación  ordinaria,  es
aprobada  por  unanimidad  la  urgencia  de  la
moción.

La  Portavoz  del  Grupo  Ciudadanos-
Ciutadans de Agost, Sra. López, da cuenta de
la  moción  presentada,  que,  transcrita
literalmente, dice así:

“El 1 de junio de 2021 entró en vigor la nueva
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legítim i, de fet, necessari. No obstant això,
un bon regulador deu també tindre en compte
l'impacte  i  context  en  el  qual  es  prenen
aquestes mesures i que el foment de l'estalvi i
l'autoconsum  no  està  a  l'abast  de  totes  les
llars per igual.

Assumir  la  responsabilitat  que  ara  se  li
trasllada  al  consumidor  de  distribuir  el  seu
consum  i  traslladar-lo  a  les  hores  barre
requereix,  en  molts  casos,  de  l'ús
d'infraestructura  i  electrodomèstics  eficients
amb els  quals no compten, precisament,  les
llars més vulnerables. De la mateixa manera,
no totes  les  llars poden optar d'igual  forma
per  l'autoconsum,  sinó  que  també  serà
típicament  més  fàcil  per  a  habitatges  de
rendes  mitjanes  i  altes  la  instal·lació
d'infraestructures  d'autoconsum,  que  per  a
habitatges més humils sense capacitat  física
ni  econòmica  de  canviar  a  aqueix  model.
Igual valoració ha de fer-se del foment de la
càrrega  de  vehicles  elèctrics,  un  mitjà  de
transport l'elevat  cost  del qual  actual fa que
fonamentalment es beneficie llars amb rendes
superiors.

Associacions de consumidors com l'OCU,
per part seua, ja van alertar que la distribució
dels  càrrecs  penalitza  en  excés  al  xicotet
consumidor en benefici dels grans, en establir
que  les  llars  i  el  conjunt  dels
subministraments en baixa tensió suporten el
75%.

La reforma de la  factura de la llum, per
tant,  corre  el  risc  de  tindre  un  impacte
profundament regressiu, on l'increment de la
factura de les llars més vulnerables servisca
per a sufragar les inversions en autoconsum i
mobilitat elèctrica de les llars que ja compten
amb majors recursos.

A més, entre la seua aprovació definitiva, a
principis de maig,  fins a la seua entrada en
vigor,  l'1  de  juny,  no  s'ha  donat  el  temps
suficient per a explicar a les llars els canvis,
ni perquè puguen adaptar en conseqüència els
seus hàbits de consum. El resultat podria ser
una  factura  de  la  llum  innecessàriament

estructura de peajes y cargos, que  afectará de
manera sustancial a la factura eléctrica de los
hogares. La principal novedad consiste en que
los consumidores domésticos con una potencia
contratada  hasta  15  kw pasan a tener  precios
diferenciados  por  tramos  horarios
(punta/valle/llano) tanto para la potencia como
para  el  consumo,  de  manera  que  el  consumo
eléctrico en periodos punta tenga un coste más
elevado que el consumo en horas valle.

El  principal  motivo de  esta  reforma  no  es
abaratar  de  forma  directa  el  coste  para  los
hogares, sino mandar las “señales adecuadas” a
los  consumidores.  Se  pretende,  así,  de
incentivar  el  traslado  del  consumo  eléctrico
desde las horas de máxima demanda eléctrica
(horas  punta)  a  otras  en las que  las  redes  de
transporte y distribución se encuentran menos
saturadas  (horas  valle).  La  búsqueda  de  una
mayor eficiencia en el uso de la infraestructura
energética es un objetivo legítimo y, de hecho,
necesario. No obstante, un buen regulador debe
también tener en cuenta el impacto y contexto
en  el  que  se  toman  estas  medidas  y  que  el
fomento del ahorro y el autoconsumo no está al
alcance de todos los hogares por igual.

Asumir  la  responsabilidad que  ahora  se  le
traslada al consumidor de distribuir su consumo
y  trasladarlo  a  las  horas  valle  requiere,  en
muchos  casos,  del  uso  de  infraestructura  y
electrodomésticos  eficientes  con  los  que  no
cuentan,  precisamente,  los  hogares  más
vulnerables.  Del  mismo  modo,  no  todos  los
hogares  pueden  optar  de  igual  forma  por  el
autoconsumo,  sino  que  también  será
típicamente más fácil para viviendas de rentas
medias y altas la instalación de infraestructuras
de  autoconsumo,  que  para  viviendas  más
humildes sin capacidad física ni económica de
cambiar  a  ese  modelo.  Igual  valoración  debe
hacerse  del  fomento de la carga  de vehículos
eléctricos, un medio de transporte cuyo elevado
coste  actual  hace  que  fundamentalmente  se
beneficie hogares con rentas superiores.

Asociaciones  de  consumidores  como  la
OCU,  por  su  parte,  ya  alertaron  de  que  la
distribución de los cargos penaliza en exceso al
pequeño  consumidor  en  beneficio  de  los
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elevada en els primers mesos d'aplicació del
nou model, que hauria sigut evitable amb un
període de transició prou ampli.

Finalment, la dura situació econòmica per
la  qual  encara  travessa  Espanya  exigeix
prendre mesures just en el sentit contrari, que
garantisquen un abaratiment de la llum dels
negocis, les llars i, particularment, de les llars
més  vulnerables.  Hi  ha  marge  per  a  actuar
sobre molts  dels costos fixos del  sistema, i,
particularment,  aquells  d'origen estrictament
reguladors,  quan no, polítics,  no  relacionats
amb el  subministrament  elèctric,  com és  la
innecessària  doble  imposició  en  l'IVA  i
l'impost sobre l'Electricitat.

Des  de  Ciudadanos  apostem  per  una
transició  intel·ligent,  que  aposte  per  les
energies  renovables,  que  no  carregue  els
costos  de  la  transició  sobre  les  llars  més
vulnerables,  així  com  per  una  auditoria  de
costos del sistema i de la factura de la llum,
amb  la  finalitat  de  garantir  que  els
consumidors  paguen  només  els  costos
directament  relacionats  amb  el
subministrament.

Per  tot  això,  el  Grup  Ciudadanos  a
l'Ajuntament  d'Agost  presenta  la  següent
PROPOSTA DE RESOLUCIÓ:

L'Ajuntament  d'Agost  insta  el  Govern
d'Espanya a:

1. Establir  un  període  transitori  en
l'aplicació  de  la  nova  factura  de
l'electricitat  que  s'acompanye  d'una
àmplia  campanya  d'informació  per  a
donar suficient marge als consumidors
per  a  adaptar  els  seus  hàbits  de
consum al nou sistema tarifari.

2. Impulsar  una  reforma normativa que
modifique  la  base  imposable  de
l'impost  sobre  el  Valor  Afegit  i
l'Impost elèctric, amb la finalitat que
aquella  es  componga  únicament  pel
preu  pagat  per  l'electricitat  i  el  cost

grandes,  al  establecer  que  los  hogares  y  el
conjunto  de  los  suministros  en  baja  tensión
soporten el 75%.

La reforma de la  factura  de la  luz,  por  lo
tanto,  corre  el  riesgo  de  tener  un  impacto
profundamente regresivo, donde el incremento
de  la  factura  de  los  hogares  más  vulnerables
sirva  para  sufragar  las  inversiones  en
autoconsumo  y  movilidad  eléctrica  de  los
hogares que ya cuentan con mayores recursos.

Además,  entre  su  aprobación  definitiva,  a
principios de mayo, hasta su entrada en vigor,
el 1 de junio, no se ha dado el tiempo suficiente
para explicar a los hogares los cambios, ni para
que puedan adaptar en consecuencia sus hábitos
de consumo. El resultado podría ser una factura
de  la  luz  innecesariamente  elevada  en  los
primeros  meses  de  aplicación  del  nuevo
modelo,  que  habría  sido  evitable  con  un
periodo  de  transición  lo  suficientemente
amplio.

Finalmente, la dura situación económica por
la  que  aún  atraviesa  España  exige  tomar
medidas  justo  en  el  sentido  contrario,  que
garanticen  un  abaratamiento  de  la  luz  de  los
negocios, los hogares y, particularmente, de los
hogares  más  vulnerables.  Hay  margen  para
actuar  sobre  muchos  de  los  costes  fijos  del
sistema, y, particularmente, aquellos de origen
estrictamente regulatorios, cuando no, políticos,
no  relacionados  con  el  suministro  eléctrico,
como es la innecesaria doble imposición en el
IVA y el impuesto sobre la Electricidad.

Desde  Ciudadanos  apostamos  por  una
transición  inteligente,  que  apueste  por  las
energías renovables,  que no cargue  los costes
de  la  transición  sobre  los  hogares  más
vulnerables,  así  como  por  una  auditoría  de
costes del sistema y de la factura de la luz, con
el  fin  de  garantizar  que  los  consumidores
paguen  sólo  los  costes  directamente
relacionados con el suministro.

Por  todo  ello,  el  Grupo  Ciudadanos  en el
Ayuntamiento  de  Agost  presenta  la  siguiente
PROPUESTA DE RESOLUCIÓN:

El Ayuntamiento de Agost insta al Gobierno de
España a:
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associat  a  les  xarxes  de  transport  i
distribució.

3. Reduir l'IVA de l'electricitat a la mena
del  10%  fins  que  es  recuperen
completament  els  nivells  d'activitat  i
ocupació previs a la pandèmia.”

Després del debat obert sobre l'assumpte,
i sotmés a votació ordinària, l'Ajuntament en
Ple, per unanimitat, ACORDA:

L'Ajuntament  d'Agost  insta  el  Govern
d'Espanya a:

1. Establir  un  període  transitori  en
l'aplicació  de  la  nova  factura  de
l'electricitat  que  s'acompanye  d'una
àmplia  campanya  d'informació  per  a
donar suficient marge als consumidors
per  a  adaptar  els  seus  hàbits  de
consum al nou sistema tarifari.

2. Impulsar  una  reforma normativa que
modifique  la  base  imposable  de
l'impost  sobre  el  Valor  Afegit  i
l'Impost elèctric, amb la finalitat que
aquella  es  componga  únicament  pel
preu  pagat  per  l'electricitat  i  el  cost
associat  a  les  xarxes  de  transport  i
distribució.

3. Reduir l'IVA de l'electricitat a la mena
del  10%  fins  que  es  recuperen
completament  els  nivells  d'activitat  i
ocupació previs a la pandèmia.

En  aquest  punt  es  produeix  debat,  en  el
qual  pren  la  paraula  el  Portaveu  del  Grup
AIA,  Compromís  per  Agost,  Sr.  Castelló
Vicedo, per a dir que els preus pujaran molt,
considerant  que  la  campanya  publicitària  sí
ha arribat als consumidors, però que els nous
preus  resulten  excessius,  per  la  qual  cosa
donarà suport a la moció presentada.

Intervé el Portaveu del Grup PSOE Agost,

1. Establecer  un  periodo  transitorio  en  la
aplicación  de  la  nueva  factura  de  la
electricidad  que  se  acompañe  de  una
amplia campaña de información para dar
suficiente margen a los consumidores para
adaptar sus hábitos de consumo al nuevo
sistema tarifario.

2. Impulsar  una  reforma  normativa  que
modifique la base imponible del impuesto
sobre  el  Valor  Añadido  y  el  Impuesto
eléctrico,  con  el  fin  de  que  aquella  se
componga  únicamente  por  el  precio
pagado  por  la  electricidad  y  el  coste
asociado  a  las  redes  de  transporte  y
distribución.

3. Reducir el IVA de la electricidad al tipo
del  10%  hasta  que  se  recuperen
completamente los niveles de actividad y
empleo previos a la pandemia.”

Tras el debate abierto sobre el asunto, y
sometido  a  votación  ordinaria,  el
Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad,
ACUERDA:

El Ayuntamiento de Agost insta al Gobierno
de España a:

1. Establecer  un periodo  transitorio  en  la
aplicación  de  la  nueva  factura  de  la
electricidad  que  se  acompañe  de  una
amplia  campaña  de  información  para
dar  suficiente  margen  a  los
consumidores  para  adaptar  sus  hábitos
de consumo al nuevo sistema tarifario.

2. Impulsar  una  reforma  normativa  que
modifique  la  base  imponible  del
impuesto  sobre  el  Valor  Añadido  y  el
Impuesto  eléctrico,  con  el  fin  de  que
aquella se componga únicamente por el
precio  pagado  por  la  electricidad  y  el
coste asociado a las redes de transporte
y distribución.
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Sr. Cuenca, que diu que no comparteixen la
moció íntegrament,  però estan d'acord quan
diu  que  es  pretén  incentivar  el  trasllat  del
consum des de les hores de màxima demanda
elèctrica a altres hores, considerant que això
és necessari,  desconeixent si  la solució a  la
pujada de la tarifa seria la baixada de l'IVA,
ja que, pel que sembla, hi ha una normativa
europea que ho impedeix, aplicant-se variats
percentatges d'IVA, en diferents països, sense
un criteri comú. Acaba dient que està d'acord
que es  busque la  manera d'abaratir  el  rebut
per a evitar perjudicar els consumidors.

El Portaveu del Grup Populars Agost, Sr.
Martínez,  creu  que  l'estat  té  potestat  per  a
baixar  l'IVA,  però  això  suposaria  un
minvament  dels  seus  ingressos,  que  hauria
d'eixir  d'un  altre  lloc  i  està  d'acord  amb la
moció,  esperant  que s'aconseguisca rebaixar
la factura elèctrica dels consumidors.

Intervé  el  Sr.  Alcalde  que  creu  que  és
necessari  que  s'estudien  fórmules  que
permeten  abaratir  el  cost  elèctric  per  als
consumidors.

6a.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP 
POPULARS AGOST SOBRE AJUDES, A 
CONSEQÜÈNCIA DEL COVID-19, A 
LES GRANGES ESCOLA DE LA 
COMUNITAT VALENCIANA.

Pren  la  paraula  el  Portaveu  del  Grup
Populars Agost, Sr. Martínez, per a justificar
la urgència de la moció, dient que es tracta de
fer costat al sector de les Granges Escola, que
s'ha vist molt afectada per la suspensió de les
visites escolars a causa del COVID i no han
rebut  ajudes  que  garantisquen  la  seua
supervivència.

Sotmesa a votació ordinària,  és aprovada
per unanimitat la urgència de la moció.

El Portaveu del Grup Populars Agost, Sr.
Martínez,  dona  compte  de  la  moció
presentada,  que,  transcrita  literalment,  diu

3. Reducir el IVA de la electricidad al tipo
del  10%  hasta  que  se  recuperen
completamente los niveles de actividad
y empleo previos a la pandemia.

En este punto se produce debate, en el que
toma la palabra el Portavoz del Grupo AIA,
Compromís  per  Agost,  Sr.  Castelló  Vicedo,
para decir que los precios van a subir mucho,
considerando que la campaña publicitaria  sí
ha llegado a los consumidores, pero que los
nuevos precios resultan excesivos, por lo que
apoyará la moción presentada.

Interviene  el  Portavoz  del  Grupo  PSOE
Agost,  Sr.  Cuenca,  que  dice  que  no
comparten  la  moción  en  su  totalidad,  pero
están de acuerdo cuando dice que se pretende
incentivar el traslado del consumo desde las
horas  de máxima demanda eléctrica a  otras
horas,  considerando  que  esto  es  necesario,
desconociendo si la solución a la subida de la
tarifa  sería  la  bajada  del  IVA,  ya  que,  al
parecer,  hay  una  normativa  europea  que  lo
impide,  aplicándose variados porcentajes  de
IVA,  en  diferentes  países,  sin  un  criterio
común. Termina diciendo que está de acuerdo
en  que  se  busque  la  forma  de  abaratar  el
recibo  para  evitar  perjudicar  a  los
consumidores.

El  Portavoz  del  Grupo  Populares  Agost,
Sr. Martínez, cree que el estado tiene potestad
para  bajar  el  IVA,  pero  eso  supondría  una
merma de sus ingresos, que tendría que salir
de otro sitio y está de acuerdo con la moción,
esperando que se  consiga  rebajar  la  factura
eléctrica de los consumidores.

Interviene el Sr. Alcalde que cree que es
necesario  que  se  estudien  fórmulas  que
permitan abaratar el  coste eléctrico para los
consumidores.

6ª.- MOCIÓN QUE PRESENTA EL 
GRUPO POPULARES AGOST SOBRE 
AYUDAS, COMO CONSECUENCIA DEL
COVID-19, A LAS GRANJAS ESCUELA 
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així:

“La Granja Escola Sol del Camp, és un recurs
fonamental  en  l'educació  ambiental  i  social
dels xiquets, xiquetes i joves d'Agost i de la
Comunitat Valenciana.

Ofereix  una  instal·lació  i  infraestructura
d'una inversió en immobilitzat molt alta, mus
costosa de mantindre, que és capaç de fixar
població  en  entorns  rurals,  i  amb  equips
altament especialitzats.

A  Agost  hi  ha  una  i  en  la  Comunitat
Valenciana  existeixen  aproximadament  uns
28  centres  d'Educació  Ambiental  gestionats
sota diferents fórmules: cooperatives, petites
empreses, Fundacions, Caixes d'Estalvi …, i
encara  que  no  existeix  una  normativa
específica per a la implantació d'aquest tipus
d'empreses, s'acullen a legislacions aplicables
sobre  explotacions  ramaderes,  nuclis
zoològics,  seguretat  alimentària,  menjadors
col·lectius,  alberg,  hostaleria,  recollida  i
tractament de residus, seguretat i  higiene de
piscines, etc.

Els  equipaments  de  titularitat  privada,
gestionats per petites o mitjanes empreses, o
cooperatives de treball associat, s'han integrat
en l'Associació Estatal  de Granges Escola  i
Aules de la Naturalesa, AGEyAN.

Totes  les  Granges  Escola  tenen  una
orientació  definida  de  complement  educatiu
als  centres  escolars  en  els  continguts
curriculars de coneixement del medi natural,
biodiversitat, producció i obtenció d'aliments
en el sector primari, agricultura i ramaderia, i
educació ambiental en general.

Les  Granges  Escola  de  la  Comunitat
Valenciana  es  caracteritzen  per  ser  uns
centres  altament  especialitzats  amb  equips
humans estables i altament formats. Les seues
instal·lacions  posseeixen  espais  de  gran
grandària  amb  horts  i  hivernacles,  i  àrees
diferents  adaptades  per  a  albergar  una
diversitat  d'animals  de  granja  o  altres
espècies  diverses,  així  com una  varietat  de
recursos  exteriors  com  arboretos  o  vivers

DE LA COMUNITAT VALENCIANA.

Toma  la  palabra  el  Portavoz  del  Grupo
Populares Agost, Sr. Martínez, para justificar
la  urgencia  de  la  moción,  diciendo  que  se
trata  de  apoyar  al  sector  de  las  Granjas
Escuela, que se ha visto muy afectada por la
suspensión de las visitas escolares a causa del
COVID  y  no  han  recibido  ayudas  que
garanticen su supervivencia.

Sometida  a  votación  ordinaria,  es
aprobada  por  unanimidad  la  urgencia  de  la
moción.

El  Portavoz  del  Grupo  Populares  Agost,
Sr.  Martínez,  da  cuenta  de  la  moción
presentada,  que,  transcrita  literalmente,  dice
así:

“La  Granja  Escuela  Sol  del  Camp,  es  un
recurso fundamental en la educación ambiental
y social de los niños, niñas y jóvenes de Agost
y de la Comunitat Valenciana.

Ofrece una  instalación  e infraestructura  de
una inversión  en inmovilizado muy alta,  mus
costosa  de  mantener,  que  es  capaz  de  fijar
población  en  entornos rurales,  y  con  equipos
altamente especializados.

En  Agost  hay  una  y  en  la  Comunitat
Valenciana  existen  aproximadamente  unos  28
centros  de  Educación  Ambiental  gestionados
bajo  diferentes  fórmulas:  cooperativas,
pequeñas  empresas,  Fundaciones,  Cajas  de
Ahorro …, y aunque no existe una normativa
específica para la implantación de este tipo de
empresas, se acogen a legislaciones aplicables
sobre  explotaciones  ganaderas,  núcleos
zoológicos,  seguridad  alimentaria,  comedores
colectivos,  albergue,  hostelería,  recogida  y
tratamiento de residuos, seguridad e higiene de
piscinas, etc.

Los  equipamientos  de  titularidad  privada,
gestionados  por  pequeñas  o  medianas
empresas,  o  cooperativas  de  trabajo  asociado,
se  han  integrado  en  la  Asociación  Estatal  de
Granjas  Escuela  y  Aulas  de  la  Naturaleza,
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forestals,  camps  de  cultiu,  pinedes  i  vies
pecuàries  pròximes,  etc.  També  posseeixen
tallers i salar d'ús didàctic i lúdic; i menjadors
que tenen la mateixa consideració, regulació i
controls  que  els  menjadors  escolars.
Finalment,  una bona part  d'elles  posseeixen
instal·lacions  d'allotjament,  o  alberg,  amb
capacitat residencial.

Aquests  centre  estan  sustentats  en
compromeses  empreses  familiars  o
cooperatives  amb  una  vida  mitjana  de  25
anys en l'activitat, aconseguint algunes els 37
anys de treball ininterromput. Són empreses
fins ara solvents, i creen més de 400 llocs de
treball directes i estables a l'any.

Les persones que visitaven en un any les
granges  escola  en  la  Comunitat  Valenciana
abans de la pandèmia eren entorn de 150.000.

Aquests centres han tingut zero ingressos
en els dotze mesos de pandèmia, de març de
2020  a  març  de  2021.  Algun  va  poder
treballar  simbòlicament  durant  els
campaments  de  verano2020,  per  trobar-se
més  prop  d'un  nucli  urbà,  realitzant
campaments de dia, que no comprometien la
seguretat.  Però  la  majoria  no  va  poder
realitzar cap activitat.

A això  se  suma  el  manteniment  de  les
instal·lacions i animals, assegurances, serveis
jurídics  i  d'assessoria,  activitat  bàsica
d'atenció al client … El que ha suposat uns
costos  fixos  durant  aquests  dotze  mesos  de
zero ingressos del 22% de la facturació en un
any pre- covid.

Les  pèrdues  estimades  en  les  granges
escola  de AFEyAN Comunitat  Valenciana a
causa de la pandèmia s'estimen en 1.000.000
€ en el període 2020-2023, ja que les pèrdua
incorregudes  en  l'actualitat  superen  els
425.000 €.

Poques  empreses  tan  solvents  com  les
granges  escola  de  la  Comunitat  Valenciana
poden  suportar  semblants  pèrdues  durant  4
anys,  pèrdues  que,  consolidades  durant  el
període  2020-2023,  arribaran,  en  alguns
casos, al 50% de les seues facturacions d'un

AGEyAN.
Todas  las  Granjas  Escuela  tienen  una

orientación definida de complemento educativo
a  los  centros  escolares  en  los  contenidos
curriculares de conocimiento del medio natural,
biodiversidad,  producción  y  obtención  de
alimentos  en  el  sector  primario,  agricultura  y
ganadería, y educación ambiental en general.

Las  Granjas  Escuela  de  la  Comunitat
Valenciana se caracterizan por ser unos centros
altamente especializados con equipos humanos
estables  y  altamente  formados.  Sus
instalaciones  poseen espacios  de  gran  tamaño
con huertos e  invernaderos,  y áreas diferentes
adaptadas  para  albergar  una  diversidad  de
animales de granja u otras especies diversas, así
como una variedad de recursos exteriores como
arboretos  o  viveros  forestales,  campos  de
cultivo, pinadas y vías pecuarias cercanas, etc.
También  poseen  talleres  y  salar  de  uso
didáctico y lúdico;  y comedores que tienen la
misma  consideración,  regulación  y  controles
que los  comedores escolares.  Por  último,  una
buena  parte  de  ellas  poseen  instalaciones  de
alojamiento,  o  albergue,  con  capacidad
residencial.

Dichos  centro  están  sustentados  en
comprometidas  empresas  familiares  o
cooperativas con una vida media de 25 años en
la actividad, alcanzando algunas los 37 años de
trabajo  ininterrumpido.  Son  empresas  hasta
ahora solventes, y crean más de 400 puestos de
trabajo directos y estables al año.

Las  personas  que  visitaban  en  un  año  las
granjas  escuela  en  la  Comunitat  Valenciana
antes de la pandemia eran en torno a 150.000.

Estos centros han tenido cero ingresos en los
doce meses de pandemia, de marzo de 2020 a
marzo  de  2021.  Alguno  pudo  trabajar
simbólicamente  durante  los  campamentos  de
verano2020,  por  encontrarse  más cerca de un
núcleo urbano, realizando campamentos de día,
que  no  comprometían  la  seguridad.  Pero  la
mayoría no pudo realizar ninguna actividad.

A ello  se  suma  el  mantenimiento  de  las
instalaciones  y  animales,  seguros,  servicios
jurídicos  y  de  asesoría,  actividad  básica  de
atención al cliente … Lo que ha supuesto unos
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any pre- covid, o, a cosa que és el mateix, la
pèrdua  d'un  50%  del  seu  patrimoni  net.  Si
comptem els dos primers anys de pandèmia,
la  caiguda  de  facturació  arriba  a  ser  d'un
90%.

Tenen  com  a  repte  continuar  oferint  el
servei educatiu a la societat valenciana, com
el feien abans de la Covid-19, i recuperar els
nivells  d'activitat  i  ocupació  previs  a  la
pandèmia.  Però  és  un  sector  que  ha  sigut
fortament colpejat per la pandèmia, atés que
els col·legis han optat per anul·lar qualsevol
tipus  d'eixida  escolar  i  la  idiosincràsia  i
definició de l'activitat que realitzen els obliga
a mantindre unes costosíssimes instal·lacions
i equips humans.

Necessiten  que  la  Generalitat  Valenciana
siga conscient de la situació dramàtica per la
qual estan passant, i que comence a plantejar
solucions a les seues necessitats per a facilitar
la  reconstrucció  del  sector  de  les  granges
escola.

Les  granges  escola  de  la  Comunitat
Valenciana compleixen tots els criteris i estan
alineades amb les polítiques palanca del Pla
de  Recuperació  i  Resiliència  del  Govern
d'Espanya:  afavoreixen  el  desenvolupament
rural  mitjançant  fixació  de  població;  els
treballadors són, normalment, joves i dones;
són  promotors  del  desenvolupament
sostenible i respectuós amb el medi ambient;
participen  en  projectes  de  conservació
d'hàbitats  vulnerables  en  els  seus  entorns;
porten integrats la sensibilitat per les energies
verdes;  ajuden  a  despertar  les  actituds  de
respecte i conservació cap al medi natural de
milers de xiquets, xiquetes i joves.

Per  tot  l'exposat,  se  sotmet  al  Ple  la
següent MOCIÓ:

L'Ajuntament d'Agost sol·licita al Consell
de la Generalitat Valenciana:

1.-  Incloure  al  sector  de  les  Granges
Escola de la  Comunitat  Valenciana  en el
conjunt de sectors més vulnerables de la

costes fijos durante estos doce meses de  cero
ingresos del 22% de la facturación en un año
pre-covid.

Las  pérdidas  estimadas  en  las  granjas
escuela  de  AFEyAN  Comunitat  Valenciana
debido a la pandemia se estiman en 1.000.000 €
en el periodo 2020-2023, puesto que las pérdida
incurridas en la actualidad superan los 425.000
€.

Pocas  empresas  tan  solventes  como  las
granjas  escuela  de  la  Comunitat  Valenciana
pueden soportar semejantes pérdidas durante 4
años,  pérdidas  que,  consolidadas  durante  el
periodo 2020-2023, llegarán, en algunos casos,
al  50%  de  sus  facturaciones  de  un  año  pre-
covid, o, a lo que es lo mismo, la pérdida de un
50% de su patrimonio neto. Si contamos los dos
primeros  años  de  pandemia,  la  caída  de
facturación llega a ser de un 90%.

Tienen  como  reto  seguir  ofreciendo  el
servicio  educativo  a  la  sociedad  valenciana,
como  lo  hacían  antes  de  la  Covid-19,  y
recuperar  los  niveles  de  actividad  y  empleo
previos a la pandemia. Pero es un sector que ha
sido  fuertemente  golpeado  por  la  pandemia,
dado que  los  colegios  han  optado por  anular
cualquier  tipo  de  salida  escolar  y  la
idiosincrasia  y  definición  de  la  actividad  que
realizan  les  obliga  a  mantener  unas
costosísimas instalaciones y equipos humanos.

Necesitan que la Generalitat Valenciana sea
consciente de la situación dramática por la que
están  pasando,  y  que  comience  a  plantear
soluciones  a  sus  necesidades  para  facilitar  la
reconstrucción del sector de las granjas escuela.

Las  granjas  escuela  de  la  Comunitat
Valenciana cumplen todos los criterios y están
alineadas con las políticas palanca del Plan de
Recuperación  y  Resiliencia  del  Gobierno  de
España: favorecen el desarrollo rural mediante
fijación  de  población;  los  trabajadores  son,
normalmente,  jóvenes  y  mujeres;  son
promotores  del  desarrollo  sostenible  y
respetuoso  con  el  medio  ambiente;  participan
en  proyectos  de  conservación  de  hábitats
vulnerables en sus entornos;  llevan integrados
la sensibilidad por las energías verdes; ayudan a
despertar  las  actitudes  de  respeto  y
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COVID-19,  davant  la  concessió  d'ajudes
directes.

2.- Aprovar una ordre d'ajudes directes per
al  sector  de  les  Granges  Escola  de  la
Comunitat  Valenciana  que  incloga  un
repartiment  de  manera  gradual  i
proporcional a l'impacte de la pandèmia en
els  comptes  de  cadascuna  d'elles,  havent
de  tindre  en  compte  la  pèrdua  de
facturació continuada així com els costos
fixos  inevitables  que  han  hagut  de
continuar suportant durant la pandèmia.

3.-  Que  facilite  el  finançament  de  les
pèrdues  de  les  Granges  Escola  per  al
període 2020-2023 estimades en 1.000.000
€.

4.-  Que  considere  els  projectes  i  plans
estratègics de readaptació del sector de les
Granges Escola per a accedir als fons Next
Generation.

5.- Que elabore un protocol per a escolars,
juntament  amb  el  sector  de  les  Granges
Escola  de  la  Comunitat  Valenciana,  de
mesures higièniques i de seguretat enfront
de  la  Covid-19  o  un  altre  patògens,  en
aquests centres.

6.- Que aplicació les mateixes ràtios que
en els centres educatius, ja que la majoria
de  les  activitats  són  a  l'aire  lliure,  i  no
suposen risc de contagi.

7.- Que actualitze i rebaixe les restriccions
de  les  mesures  Covid  respecte  a  les
pernoctacions  en  les  instal·lacions de  les
Granges  Escola  de  la  Comunitat
Valenciana.

8.- La creació de programes destinats als
centres educatius que ajuden a garantir en
els tres primers anys post- covid el treball
continuat i estable de les Granges Escola.

conservación hacia el medio natural de miles de
niños, niñas y jóvenes.

Por todo lo expuesto, se somete al Pleno la
siguiente MOCIÓN:

El Ayuntamiento de Agost solicita al Consell
de la Generalitat Valenciana:

1.- Incluir al sector de las Granjas Escuela
de la  Comunitat  Valenciana en el  conjunto
de sectores más vulnerables de la COVID-
19, ante la concesión de ayudas directas.

2.-  Aprobar  una  orden  de  ayudas  directas
para el sector de las Granjas Escuela de la
Comunitat  Valenciana  que  incluya  un
reparto de manera gradual y proporcional al
impacto  de  la  pandemia  en  las  cuentas  de
cada una de ellas, debiendo tener en cuenta
la  pérdida  de  facturación  continuada  así
como  los  costes  fijos  inevitables  que  han
tenido  que  seguir  soportando  durante  la
pandemia.

3.-  Que  facilite  la  financiación  de  las
pérdidas  de  las  Granjas  Escuela  para  el
periodo 2020-2023 estimadas en 1.000.000
€.

4.-  Que  considere  los  proyectos  y  planes
estratégicos de readaptación del sector de las
Granjas  Escuela para acceder  a  los fondos
Next Generation.

5.- Que elabore un protocolo para escolares,
junto con el sector de las Granjas Escuela de
la  Comunitat  Valenciana,  de  medidas
higiénicas y de seguridad frente a la Covid-
19 u otro patógenos, en estos centros.

6.- Que aplique las mismas ratios que en los
centros educativos, ya que la mayoría de las
actividades son al aire  libre, y no suponen
riesgo de contagio.

7.-  Que actualice y rebaje las restricciones
de  las  medidas  Covid  respecto  a  las
pernoctaciones  en  las  instalaciones  de  las
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9.- Que es duga a terme una campanya de
difusió  institucional  sobre  la  importància
soci  ambiental  de  les  Granges  Escola,
dirigida  als  centres  escolars  i  a  les
famílies.”

Després del debat obert sobre l'assumpte,
i sotmés a votació ordinària, l'Ajuntament en
Ple, per unanimitat, ACORDA:

L'Ajuntament d'Agost sol·licita al Consell
de la Generalitat Valenciana:

1.-  Incloure  al  sector  de  les  Granges
Escola de la  Comunitat  Valenciana  en el
conjunt de sectors més vulnerables de la
COVID-19,  davant  la  concessió  d'ajudes
directes.”

2.- Aprovar una ordre d'ajudes directes per
al  sector  de  les  Granges  Escola  de  la
Comunitat  Valenciana  que  incloga  un
repartiment  de  manera  gradual  i
proporcional a l'impacte de la pandèmia en
els  comptes  de  cadascuna  d'elles,  havent
de  tindre  en  compte  la  pèrdua  de
facturació continuada així com els costos
fixos  inevitables  que  han  hagut  de
continuar suportant durant la pandèmia.

3.-  Que  facilite  el  finançament  de  les
pèrdues  de  les  Granges  Escola  per  al
període 2020-2023 estimades en 1.000.000
€.

4.-  Que  considere  els  projectes  i  plans
estratègics de readaptació del sector de les
Granges Escola per a accedir als fons Next
Generation.

5.- Que elabore un protocol per a escolars,
juntament  amb  el  sector  de  les  Granges
Escola  de  la  Comunitat  Valenciana,  de
mesures higièniques i de seguretat enfront
de  la  Covid-19  o  un  altre  patògens,  en

Granjas Escuela de la Comunitat Valenciana.

8.-  La creación de programas destinados a
los  centros  educativos  que  ayuden  a
garantizar  en  los  tres  primeros  años  post-
covid el trabajo continuado y estable de las
Granjas Escuela.

9.-  Que  se  lleve  a  cabo  una  campaña  de
difusión  institucional  sobre  la  importancia
socio  ambiental  de  las  Granjas  Escuela,
dirigida  a  los  centros  escolares  y  a  las
familias.”

Tras el debate abierto sobre el asunto, y
sometido  a  votación  ordinaria,  el
Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad,
ACUERDA:

El  Ayuntamiento  de  Agost  solicita  al
Consell de la Generalitat Valenciana:

1.- Incluir al sector de las Granjas Escuela
de la Comunitat Valenciana en el conjunto
de sectores más vulnerables de la COVID-
19, ante la concesión de ayudas directas.”

2.- Aprobar una orden de ayudas directas
para el sector de las Granjas Escuela de la
Comunitat  Valenciana  que  incluya  un
reparto de manera gradual y proporcional
al impacto de la pandemia en las cuentas
de  cada  una  de  ellas,  debiendo  tener  en
cuenta  la  pérdida  de  facturación
continuada  así  como  los  costes  fijos
inevitables  que  han  tenido  que  seguir
soportando durante la pandemia.

3.-  Que  facilite  la  financiación  de  las
pérdidas  de  las  Granjas  Escuela  para  el
periodo  2020-2023  estimadas  en
1.000.000 €.

4.- Que considere los proyectos y  planes
estratégicos de readaptación del sector de
las  Granjas  Escuela  para  acceder  a  los
fondos Next Generation.
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aquests centres.

6.- Que aplicació les mateixes ràtios que
en els centres educatius, ja que la majoria
de  les  activitats  són  a  l'aire  lliure,  i  no
suposen risc de contagi.

7.- Que actualitze i rebaixe les restriccions
de  les  mesures  Covid  respecte  a  les
pernoctacions  en  les  instal·lacions de  les
Granges  Escola  de  la  Comunitat
Valenciana.

8.- La creació de programes destinats als
centres educatius que ajuden a garantir en
els tres primers anys post- covid el treball
continuat i estable de les Granges Escola.

9.-  Que es  duga  a  terme  una  campanya  de
difusió institucional sobre la importància soci
ambiental de les Granges Escola, dirigida als
centres escolars i a les famílies.

En  aquest  punt  es  produeix  debat,  en  el
qual  pren  la  paraula  la  Portaveu  del  Grup
Ciudadanos-Ciutadans  d'Agost,  Sra.  López,
per a dir que coneixen la difícil situació que
travessa la Granja Escola Sol del Camp des
del principi de la pandèmia, per la qual cosa
votaran  a  favor  de  la  moció,  ja  que,  sense
ajudes, aquestes instal·lacions no superaran la
pandèmia.

Intervé  el  Portaveu  del  Grup  AIA,
Compromís  per  Agost,  Sr.  Castelló  Vicedo,
que  diu  que  estan  d'acord  amb  la  moció,
considerant  que cal  donar suport  a aquestes
empreses,  que  són  importants  per  als
escolars,  ja  que  promouen  l'amor  pels
animals.

El  Portaveu  del  Grup  PSOE  Agost,  Sr.
Cuenca, assenyala que qualsevol ajuda que es
concedisca  és  poca  per  a  garantir  la
supervivència de les Granges Escoles.

La Regidor del Grup Populars Agost, Sra.
Carbonell, assenyala que les expectatives per
a  aquestes  empreses  no  són  bones  a  mitjà

5.-  Que  elabore  un  protocolo  para
escolares,  junto  con  el  sector  de  las
Granjas  Escuela  de  la  Comunitat
Valenciana,  de  medidas  higiénicas  y  de
seguridad  frente  a  la  Covid-19  u  otro
patógenos, en estos centros.

6.- Que aplique las mismas ratios que en
los centros educativos, ya que la mayoría
de las actividades son al  aire  libre,  y no
suponen riesgo de contagio.

7.- Que actualice y rebaje las restricciones
de  las  medidas  Covid  respecto  a  las
pernoctaciones en las instalaciones de las
Granjas  Escuela  de  la  Comunitat
Valenciana.

8.- La creación de programas destinados a
los  centros  educativos  que  ayuden  a
garantizar en los tres primeros años post-
covid el trabajo continuado y estable de las
Granjas Escuela.

9.- Que se lleve a  cabo una campaña de
difusión institucional sobre la importancia
socio  ambiental  de  las  Granjas  Escuela,
dirigida  a  los  centros  escolares  y  a  las
familias.

En este punto se produce debate, en el que
toma  la  palabra  la  Portavoz  del  Grupo
Ciudadanos-Ciutadans de Agost, Sra. López,
para decir que conocen la difícil situación que
atraviesa  la  Granja  Escuela  Sol  del  Camp
desde el principio de la pandemia, por lo que
votarán  a  favor  de  la  moción,  ya  que,  sin
ayudas,  estas  instalaciones  no  superarán  la
pandemia.

Interviene  el  Portavoz  del  Grupo  AIA,
Compromís  per  Agost,  Sr.  Castelló  Vicedo,
que dice que están de acuerdo con la moción,
considerando  que  hay  que  apoyar  estas
empresas,  que  son  importantes  para  los
escolares, ya que promueven el amor por los
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termini,  però  que, per  part  de l'Ajuntament,
se'ls  tindrà  en  compte  per  a  secundar-les
mitjançant  les  subvencions  que
s'aconseguisquen, tant de Conselleria com de
Diputació.

C) PRECS I PREGUNTES

PRECS

La  Portaveu  del  Grup  Ciudadanos-
Ciutadans  d'Agost,  Sra.  López,  presenta  els
següents PRECS:

1r.-  Prega que es repare la  vorera de la av.
Alcoi que va provocar fa poc la caiguda d'una
persona.

Contesta el Sr. Alcalde que recull el prec.

2n.-  Prega  que  s'actue  en  el  solar  situat  al
carrer Família Bordallo, on han proliferat les
granotes, després de les últimes pluges.

Contesta el Sr. Alcalde que recull el prec.

3r.-  Han  rebut  queixes  de  veïns  del  carrer
València, sobre que hi ha animals en un solar
ple de fem d'aqueix carrer. Prega que s'actue
sobre aquest tema.

Contesta el Sr. Alcalde que recull el prec.

4t.-  Prega  que  s'inste  el  Grup  de  Regants
perquè,  quan  instal·len  canonades,  acabe
l'obra  emplenant-la  amb  asfalt,  perquè  els
camins queden en les degudes condicions.

Contesta el Sr. Alcalde que les obres es fan
en diversos camins, per a, després, acabar-los
amb asfalt tots alhora.

5é.-  Prega  que  es  repare  la  vorera  situada
prop de la rotonda del Camp de Futbol.

Contesta el Sr. Alcalde que ja està prevista
la seua pròxima reparació.

6é.-  Prega que l'informe si  ja  està  en vigor
l'Ordenança  de  Convivència,  aprovada  en
l'últim Ple.

animales.
El  Portavoz  del  Grupo  PSOE Agost,  Sr.

Cuenca,  señala  que  cualquier  ayuda  que  se
conceda  es  poca  para  garantizar  la
supervivencia de las Granjas Escuelas.

La  Concejal  del  Grupo Populares  Agost,
Sra.  Carbonell,  señala  que  las  expectativas
para estas  empresas no son buenas a medio
plazo, pero que, por parte del Ayuntamiento,
se  les  tendrá  en  cuenta  para  apoyarlas
mediante las subvenciones  que se consigan,
tanto de Conselleria como de Diputación.

C) RUEGOS Y PREGUNTAS

RUEGOS

La  Portavoz  del  Grupo  Ciudadanos-
Ciutadans de Agost, Sra. López, presenta los
siguientes RUEGOS:

1º.- Ruega que se repare la acera de la avd.
Alcoy que provocó hace poco la caída de una
persona.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  recoge  el
ruego.

2º.- Ruega que se actúe en el solar ubicado en
la  calle  Familia  Bordallo,  donde  han
proliferado las ranas, tras las últimas lluvias.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  recoge  el
ruego.

3º.- Han recibido quejas de vecinos de la calle
Valencia, sobre que hay animales en un solar
lleno  de  basura  de  esa  calle.  Ruega que  se
actúe al respecto.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  recoge  el
ruego.

4º.- Ruega que se inste al Grupo de Regantes
para que, cuando instalen tuberías, termine la
obra  rellenándola  con  asfalto,  para  que  los
caminos queden en las debidas condiciones.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  las  obras  se
hacen  en  varios  caminos,  para,  después,
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Contesta el Sr. Alcalde que encara no, ja
que la seua tramitació porta un temps.

7é.-  Prega  que  l'informe  si  es  té  previst
realitzar algun acte festiu per Sant Pere.

Contesta el Sr. Alcalde que les festes estan
anul·lades, però desconeix si la Junta Central
té previst algun acte en particular.

El Portaveu del Grup AIA, Compromís per
Agost,  Sr.  Castelló  Vicedo,  presenta  els
següents PRECS:

1r.- S'ha rebut un escrit, núm. registre 1.102,
sobre la resolució denegatòria en l'assumpte
del parc per a gossos. Prega que l'informe si
es traslladarà a un altre lloc.

Contesta el Sr. Alcalde que l'agent forestal
no ha vingut a veure'l, malgrat haver quedat
amb  ell  diverses  vegades,  encara  que
continuen remetent cartes sobre el tema.

2n.- S'ha rebut una reclamació dels veïns del
Ventós.  Prega  que  l'informe  sobre  aquest
tema.

Contesta el Sr. Alcalde que s'està estudiant
l'assumpte.

3r.- Prega que es contesten els escrits que es
reben, d'acord amb el que comunica el Síndic
de Greuges.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  es  contesta
d'acord amb les possibilitats de l'Ajuntament
d'Agost,  però està  d'acord que cal  contestar
els escrits.

4t.- S'ha rebut un escrit, núm. registre 585, de
sol·licitud  de  la  Denominació  d'Origen
Província  d'Alacant,  sobre  el  tema del  raïm
de  taula.  Prega  que  l'informe  si  s'actuarà
sobre aquest tema.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  s'emportarà
aqueixa Declaració a un pròxim Ple.

5é.-  Prega  que  l'informe  sobre  les  obres  a
realitzar en la vorera del carrer València.

terminarlos con asfalto todos a la vez.

5º.-  Ruega  que  se  repare  la  acera  ubicada
cerca de la rotonda del Campo de Fútbol.

Contesta el Sr. Alcalde que ya está prevista
su próxima reparación.

6º.- Ruega que le informe si ya está en vigor
la Ordenanza de Convivencia, aprobada en el
último Pleno.

Contesta el Sr. Alcalde que todavía no, ya
que su tramitación lleva un tiempo.

7º.- Ruega que le informe si se tiene previsto
realizar algún acto festivo por San Pedro.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  las  fiestas
están  anuladas,  pero  desconoce  si  la  Junta
Central  tiene  previsto  algún  acto  en
particular.

El  Portavoz  del  Grupo AIA,  Compromís
per  Agost,  Sr.  Castelló Vicedo,  presenta  los
siguientes RUEGOS:

1º.-  Se  ha  recibido  un  escrito,  nº  registro
1.102, sobre la  resolución denegatoria  en el
asunto del parque para perros. Ruega que le
informe si se trasladará a otro lugar.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  el  agente
forestal  no ha venido a verlo,  pese a  haber
quedado con él varias veces,  aunque siguen
remitiendo cartas sobre el tema.

2º.-  Se  ha  recibido  una  reclamación  de  los
vecinos del Ventós. Ruega que le informe al
respecto.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  se  está
estudiando el asunto.

3º.- Ruega que se contesten los escritos que
se reciben, de acuerdo con lo que comunica el
Sindic de Greuges.

Contesta el Sr. Alcalde que se contesta de
acuerdo  con  las  posibilidades  del
Ayuntamiento de Agost, pero está de acuerdo
en que hay que contestar los escritos.
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Contesta el Sr. Alcalde que s'eixamplarà la
vorera en qüestió.

6é.-  Prega  que  l'informe  si  està  previst
traslladar  el  Mercat  Municipal  a  la  seua
ubicació original en la av. Verge de la Pau.

Contesta  el  Sr.  Alcalde que es  farà quan
s'establisquen, per les autoritats sanitàries, les
condicions a complir respecte de la COVID-
19, respecte de l'aforament.

El  Portaveu  del  Grup  PSOE  Agost,  Sr.
Cuenca, presenta els següents PRECS:

1r.-  Prega  que  s'estudie  la  possibilitat  de
tornar a celebrar els Plens Municipals en el
Saló de Plens de l'Ajuntament.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  s'estudiarà
aqueixa possibilitat.

2n.-  Prega  que  es  comprove  l'estat  d'un
registre  de  sanejament,  que  està  una  mica
afonat, en la av. Alcoi.

Contesta el Sr. Alcalde que recull el prec.

3r.- S'ha rebut un escrit, de data 10 de maig,
d'una empresa d'energia solar, sol·licitant que
l'Ajuntament  d'Agost  ferm  un  conveni  amb
l'Ajuntament  de  Monforte  sobre  la
instal·lació d'una Central Fotovoltaica. Prega
que l'informe sobre aquest tema.

Contesta el Sr. Alcalde que l'empresa vol
que  la  tramitació  que  sol·licita  es  porte  al
mateix temps a Agost i a Monforte, perquè la
documentació  siga  la  mateixa  en  tots  dos
casos.

Pregunta el Sr. Cuenca si l'Ajuntament ha
mantingut  algun  tipus  de  contacte  sobre
aquest tema, contestant el Sr. Alcalde que no
l'ha mantingut.

PREGUNTES

La  Regidora  del  Grup  Ciudadanos-
Ciutadans  d'Agost,  Sra.  López,  planteja  la
següent PREGUNTA:

4º.- Se ha recibido un escrito, nº registro 585,
de  solicitud  de la  Denominación  de Origen
Provincia de Alicante, sobre el tema de la uva
de  mesa.  Ruega  que  le  informe  si  se  va  a
actuar al respecto.

Contesta el Sr. Alcalde que se llevará esa
Declaración a un próximo Pleno.

5º.- Ruega que le informe sobre las obras a
realizar en la acera de la calle Valencia.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  se  va  a
ensanchar la acera en cuestión.

6º.-  Ruega  que  le  informe  si  está  previsto
trasladar  el  Mercado  Municipal  a  su
ubicación original en la avd. Virgen de la Paz.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  se  hará  en
cuanto  se  establezcan,  por  las  autoridades
sanitarias, las condiciones a cumplir respecto
de la COVID-19, respecto del aforo.

El  Portavoz  del  Grupo  PSOE Agost,  Sr.
Cuenca, presenta los siguientes RUEGOS:

1º.-  Ruega  que  se  estudie  la  posibilidad  de
volver a celebrar los Plenos Municipales en el
Salón de Plenos del Ayuntamiento.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  se  estudiará
esa posibilidad.

2º.- Ruega que se compruebe el estado de un
registro  de  saneamiento,  que  está  algo
hundido, en la avd. Alcoy.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  recoge  el
ruego.

3º.- Se ha recibido un escrito, de fecha 10 de
mayo,  de  una  empresa  de  energía  solar,
solicitando  que  el  Ayuntamiento  de  Agost
firme  un  convenio  con  el  Ayuntamiento  de
Monforte sobre la instalación de una Central
Fotovoltaica. Ruega que le informe sobre este
tema.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  la  empresa
quiere que la tramitación que solicita se lleve
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1a.- Quan s'obriran les Piscines Municipals?
Contesta  el  Regidor  d'Esports,  Sr.

Martínez, que està prevista la seua obertura el
dia 28 de juny i  el  seu tancament  el  25 de
setembre, sent l'horari d'11 a 14,30 i de 16,00
a 20,30, tancant-se a mig dia per a la neteja
de  les  instal·lacions  i  realitzant-se  totes  les
activitats previstes.

La  Regidora  del  Grup  AIA,  Compromís
per  Agost,  Sra.  Boix,  planteja  les  següents
PREGUNTES:

1a.-  Es  posaran  en  marxa  les  Escoles
Esportives d'Estiu?

Contesta  el  Regidor  d'Esports,  Sr.
Martínez,  que es posaran en marxa en dues
quinzenes de juliol.

2a.- S'ha remés un escrit, núm. registre 477,
sobre  declaració  d'ús  professional  d'àcid
sulfúric. Per a què s'utilitza aquest producte?

Contesta el Sr. Alcalde que el comprovarà
per  a  contestar-li,  puntualitzant  el  Regidor
d'Esports,  Sr. Martínez,  que és possible que
s'use per a la neteja de les juntes de la Piscina
Municipal.

El Portaveu del Grup PSOE Agost, Sr.
Cuenca, planteja la següent PREGUNTA:

1a.-  Respecte  de  l'adjudicació  de  les  obres
d'una  pista  de  Pump-  Track.  Només  es  va
presentar una oferta?

Contesta el Sr. Alcalde que es tracta d'una
empresa  especialitzada  en  aqueixa  mena
d'instal·lacions,  començant  les  obres
immediatament.

I no havent-hi més assumptes que tractar,
la Presidència declara conclosa la sessió, sent
les vint-i-dues hores i  dèsset minuts del dia
tres de juny de dos mil vint-i-un, i per mi, el
Secretari acctal.,  s'estén la present Acta, que
signa amb mí a continuació, i en prova de la

al  mismo  tiempo  en  Agost  y  en  Monforte,
para que la documentación sea la misma en
ambos casos.

Pregunta el Sr. Cuenca si el Ayuntamiento
ha  mantenido  algún  tipo  de  contacto  al
respecto, contestando el Sr. Alcalde que no lo
ha mantenido.

PREGUNTAS

La  Concejala  del  Grupo  Ciudadanos-
Ciutadans  de  Agost,  Sra.  López,  plantea  la
siguiente PREGUNTA:

1ª.-  ¿Cuándo  se  abrirán  las  Piscinas
Municipales?

Contesta  el  Concejal  de  Deportes,  Sr.
Martínez, que está prevista su apertura el día
28 de junio y su cierre el 25 de septiembre,
siendo el horario de 11 a 14,30 y de 16,00 a
20,30,  cerrándose  a  medio  día  para  la
limpieza de las  instalaciones  y realizándose
todas las actividades previstas.

La Concejala del Grupo AIA, Compromís
per  Agost,  Sra.  Boix,  plantea  las  siguientes
PREGUNTAS:

1ª.- ¿Se van a poner en marcha las Escuelas
Deportivas de Verano?

Contesta  el  Concejal  de  Deportes,  Sr.
Martínez, que se pondrán en marcha en dos
quincenas de julio.

2ª.- Se ha remitido un escrito, nº registro 477,
sobre declaración de uso profesional de ácido
sulfúrico. ¿Para qué se utiliza este producto?

Contesta el Sr. Alcalde que lo comprobará
para contestarle, puntualizando el Concejal de
Deportes, Sr. Martínez, que es posible que se
use  para  la  limpieza  de  las  juntas  de  la
Piscina Municipal.

El Portavoz del Grupo PSOE Agost, Sr.
Cuenca, plantea la siguiente PREGUNTA:
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seua conformitat el Sr. Alcalde-President, de
tot el que done fe.

1ª.- Respecto de la adjudicación de las obras
de  una  pista  de  Pump-Track.  ¿Sólo  se
presentó una oferta?

Contesta el Sr. Alcalde que se trata de una
empresa  especializada  en  ese  tipo  de
instalaciones,  empezando  las  obras
inmediatamente.

Y no habiendo más asuntos que tratar,  la
Presidencia  declara  concluida  la  sesión,
siendo  las  veintidós  horas  y  diecisiete
minutos  del  día  tres  de  junio  de  dos  mil
veintiuno, y por mí, el Secretario acctal., se
extiende la presente Acta, que firma conmigo
a  continuación  y  en  prueba  de  su
conformidad  el  Sr.  Alcalde-Presidente,  de
todo lo cual doy fe.

DOCUMENT FIRMAT ELECTRÓNICAMENT
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